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Kahveci: Bu Bütçe 
Memurun Bütçesi Değil!
Türkiye Büyük Millet Meclisi’nde 
görüşülen 2020 yılı Merkezi Yönetim 
Bütçe Kanunu Tasarısında “Memur 
unutulmasın!” demek için başkent 

Ankara’da Hazine ve Maliye Bakanlığı 
önünde, eş zamanlı olarak ise tüm 
illerde alanlara inerek, “Bu bütçe 
memurun bütçesi değil” dedik.

Bir memur, ortalama 
maaşının %62,37’sini 

yalnızca gıda ve barınma 
harcamalarına ayırmak 

zorunda kaldı. 5’te

TÜRKİYE KAMU-SEN, KASIM AYI ASGARİ 
GEÇİM SONUÇLARI AÇIKLANDI

Dört kişilik bir 
ailenin asgari geçim 

sınırı 6859 TL!
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Türkiye Kamu-Sen Genel 
Başkanı Önder Kahveci, 
bazı belediyelerde söz-
leşmeli personele yönelik 
yaşanan gelişmeleri de-
ğerlendirdi.

“Belediyelerde görev yapan sözleşme-
lilerin iş akitlerinin yenilenmeyeceği 
yönünde haberler gelmektedir” diyen 
Genel Başkan Kahveci, “Herhangi bir 
mesnete dayanmayan bu tür uygula-
maları ve baskıyı Türkiye Kamu-Sen 

olarak kabul etmemiz mümkün değil-
dir” dedi. Genel Başkan Önder Kahveci; 
Yıllardan beri sözleşmeli personelin 

kadroya geçirilmesi talebimizin ne 
denli yerinde olduğu bu gelişmelerle 
bir kere daha ortaya çıkmaktadır. Kamu 

çalışanının kaderi bir tek yöneticinin iki 
dudağı arasına terk edilemez.  Böyle 
bir duruma sessiz kalmayacağımız, 
özellikle konfederasyonumuza bağlı 
Türk Yerel Hizmet-Sen  üyelerine 
yönelik gelişen keyfi işten çıkarmalara 
en şiddetli şekilde karşılık vereceğimiz 
bilinmelidir.  Siyasi kararların altına 
imza atan belediye yöneticileri sosyal 
sorumluluk bilinci içinde sağduyulu 
davranmalı ve hukuk dışı tavırlarından 
bir an önce vazgeçmelidir. Hükümeti-
miz, sözleşmeli personelimizin bu tür 
hesaplaşmaların kurbanı olmaması 
için bir an önce güvencesiz sözleşmeli 
personelin tamamını kadroya geçirecek 
düzenlemelerin yolunu açmalıdır”

Sözleşmeli Personelin Kadroya 
Geçirilmesi Artık Bir Zorunluluktur

Mobbing İle Mücadele İçin Anket Çalışması Başlattık
Mobbing ile mücadele konusunda yapa-
cağımız çalışmalara temel teşkil etmesi 
amacıyla hazırladığımız anketi web 
sitemizdeki linke tıklayarak cevapla-
manız son derece önemlidir. Mobing ile 
Mücadele Derneği ile birlikte işyerinde 
taciz ve bu durumun ortaya 
çıkardığı sonuçları tespit et-
mek, kamuoyunu aydınlatmak, 
gerekli tedbirlerin alınması 
için kaynak oluşturmak ve bu 
sayede kamu çalışanlarının 
karşılaştığı olumsuz durumları 
ortadan kaldırmak için yapaca-
ğımız çalışmalara temel olması 
amacıyla bir anket hazırlamış 
bulunmaktayız. Tüm kamu çalı-

şanlarımızın huzurlu ve mutlu çalışma 
ortamına sahip  olması, hiçbir baskıya 
maruz kalmaması gerektiğinden hare-
ketle,  anketimize katılımınızı bekliyo-
ruz. Katkılarınızdan dolayı şimdiden 
teşekkür ederiz.

Türkiye Kamu-Sen’in üyeleri-
ne yönelik olarak yaptığı hiz-
metlerden birisi daha hayata 
geçti.

KAMUKART olarak isimlendirilen ve 
bütün üyelerimizin ve yakınlarının 
faydalanacağı bu kartla birlikte Tür-
kiye Kamu-Sen bir kez daha farkını 
ortaya koyuyor.
Üyelerimiz, Türkiye’nin önde gelen 
birçok firması ile yapılan anlaşmalar-
dan avantajlı şekilde faydalanacaktır. 
Her bir üyemizin isimlerine yönelik 
olarak hazırlanan bu kartları elde 
ettikten sonra KAMUKART uygula-
masını indirmeniz ve kartınızı aktive 
etmeniz yeterli olacak. 

KAHVECİ: 
ÜYELERİMİZ BİRÇOK 
İNDİRİMDEN 
FAYDALANACAKTIR
Bir çok indirim ve avantajlı 
fırsatı üyelerimize sunacak olan 
KAMUKART’ı değerlendiren Tür-

kiye Kamu-Sen Genel Başkanı Önder 
Kahveci, “Üyelerimizin yararlanma-
sına yönelik olarak hazırlattığımız 
KAMUKART ile Türkiye Kamu-Sen’in 
mensuplarının indirimli fırsatlardan 
yararlanmalarını hedefledik. 
Bu kart ile birlikte bir çok firma ile 
yapılan anlaşmalardan üyelerimiz ra-
hatlıkla faydalanacak ve ciddi indirim 
oranlarına sahip olacaklardır. 
Hedefimiz kamu çalışanlarımızın ve 
üyelerimizin bütçesine katkıda bu-
lunmaktır. Kamukart’ın camiamıza ve 
üyelerimize hayırlı olmasını diliyorum” 
dedi. 
DETAYLAR İÇİN “kamukart.com” 
adresimizi ziyaret  edebilirsiniz

Kamukart Hizmetimiz Faaliyete Geçti
Türkiye Kamu-Sen üyelerine özel indirimli alışveriş fırsatı

“Türkiye’de bir vatandaş, bütün vergi indirimleri ve istisnalar dahil 
edildiğinde bile harcadığı her 100 liranın 25 ile 40 lirasını tekrar 
devlete vergi olarak ödemektedir” diyen Genel Başkan Kahveci, 
“Daha adil bir gelir dağılımı için gerekli düzenlemeleri yapmak sos-
yal devlet ilkesinin bir gereğidir. Ülkede tasarruf yapma imkânına 
sahip olmayan ve gelirinin tamamını geçimini sağlamak için harca-
yan kesimin milli gelirden hak ettiği payı alabilmesi ise adil bir vergi 
ve ücret politikasıyla mümkündür. Ücretli kesimin yaşadığı mağduri-
yeti giderecek bir düzenlemenin kanun teklifine eklenmesi ve ücretli 
çalışanlardan alınan gelir vergisinin hiç olmazsa %15’te sabitlenme-
si gerekmektedir” dedi.  

Kahveci: Kahveci: 
Çalışanların Gelir Çalışanların Gelir 
Vergisi Oranı %15’te Vergisi Oranı %15’te 
SabitlensinSabitlensin

KPDK Toplantısı’nda ‘Memur Paketi’ talebimizi tekrarladık
2019 yılı Kamu Personeli Danışma Kurulu (KPDK) toplantısı Aile, Çalışma ve Sosyal 
Hizmetler Bakanlığı Reşat Morali toplantı salonunda gerçekleştirildi.
Toplantıda, Türkiye Kamu-Sen Genel Başkanı Önder Kahveci, Toplu Sözleşmeden 
sorunlu Genel Başkan Yardımcımız ve Türk Enerji-Sen Genel Başkanı Mustafa Tümer ile 
teknik heyetimiz de hazır bulundu.

KAHVECİ: KPDK TOPLANTILARI SONUÇ ALICI BİR NOKTAYA TAŞINMALI
Toplantının açılışında konuşan Türkiye Kamu-Sen Genel Başkanı Önder Kahveci, Kamu 
Personeli Danışma Kurulunun işlevine dikkat çekti. Kahveci, “Yılda iki defa, Kasım ve 
Mart aylarında yapılması zorunlu olan KPDK toplantısını bu yılı bitirirken ancak yapa-
biliyoruz. Kanuna göre iki defa yapılması gereken toplantıyı ancak bir kere yapıyoruz, 
ne yazık ki o da bir sonuç doğurmamaktadır. Yıllardan beri KPDK toplantıları için bir 
araya geliyoruz, yetkili sendikalar sadece taleplerini okuyor, ve toplantı sona eriyor. 
Bunu kabul etmemiz mümkün değil. Burası bir zorunluluğu yerine getirme yerine 
dönüşmemelidir. Bu masanın işlevi ve  özelliği mutlaka artmalıdır. Milyonlarca insan 
bu masadan çıkacak sonuçları heyecanla beklerken, sonuçsuz toplantıların bir anlamı 
olamaz. Bu masada daha önce alınmış olan kararlar var bunlarla birlikte patenti bize 
ait olan ve birazdan başlıklar halinde ifade edeceğim memur paketi talebimizin içinde 
yer alan konularda bir araya getirilerek çözüme kavuşturulmalı. Bu masa sorunların 
çözüldüğü yer olmalıdır.’’ şeklinde konuştu. 

KPDK TOPLANTILARI ARTIK GÜNDEMLİ YAPILACAK!
KPDK Toplantısı’nda alınan karar gereğince bundan sonra toplantı öncesinde sendika ve 
konfederasyonların teknik heyetleri ile Çalışma Bakanlığı temsilcileri bir araya gelerek öncelikli 
konuları belirleyecek ve bir toplantı gündemi oluşturacak. Toplantılar bu gündem üzerinden 
gerçekleştirilecek. Bu uygulama ile KPDK Toplantılarının daha verimli ve sonuç alıcı bir noktaya 
taşınması sağlanacak. 

KAHVECİ: YERLİ MALI 
KULLANMAK MİLLİ BİR SORUMLULUKTUR

Genel Başkan Önder Kahveci, "Yerli Malı" Haftası nedeniyle yayınladığı 
mesajında, "Şer odaklarının saldırılarının en az zararla atlatılması 
için atılacak en önemli adım yerli malı kullanmaktır. Yerli üretimi 
desteklemek adına ülkemizde üretilen ürünler üzerindeki ÖTV 
oranlarının kademeli olarak düşürülmesi talebimiz aynen geçerliliğini 
korumaktadır. Uygulanacak bu yöntemle, ülkemizde üretilen malların 
ithal ürünler karşısında fiyat avantajı yakalayacağına, bir taraftan 
yerli malı tüketme teşvik edilirken artan talebin artan yerli üretimle 
karşılanacağına inanıyoruz. Konfederasyon olarak amacımız, gerekli 
önlemlerin alınabilmesi için gerçekleri ortaya koymak ve bu gerçekler 
ışığında milli, sosyal ve eşitlikçi, yeni bir yapı oluşturulmasına katkı 
sağlamaktır." dedi.
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2017-2018 ve 2019 yıllarında yaşanan çarşı 
Pazar enflasyonu kamu çalışanlarını ve emek-
lileri ciddi düzeyde etkilemiş, aldıkları ücret 
zammı daha cebe girmeden eriyip gitmiştir.

Yetkili olan konfederasyon, yetkilerinin haklarını vereme-
miştir. Çalışanların haklarını ileriye götürebilecek hiçbir 
kazanım elde edememiştir. 2017 yılında gerçekleşen 
enflasyon %11,92, yetkili sendika %3+4 zam 
almıştır. 2018 yılında gerçekleşen enflasyon 
%20,3 yetkili konfederasyonun %4+3,5’a 
imza attığını biliyoruz. 2019 yılı için şimdilik 
gerçekleşen enflasyon %11,01, yetkili sendika 
%4+5 zamma imza atmıştır.
Hep hedef enflasyon üzerinden zam yapılarak 
emekli ve çalışan perişan edilmiştir.
Gıda enflasyonuna bakarsanız TÜİK rakamlarına göre 
%30, çarşı pazarın gıda enflasyonu ise %50’nin üzerinde 
yaşanıyor. Bizim kullandığımız mal ve hizmetler ortadadır. 
Memurun gelirinin yüzde 70’i gıda ve kiraya gidiyor.
Her ne kadar yetkili mercilerce yıllık enflasyonun %10,59’a 
düştüğü ifade edilse de son bir yıl içinde doğalgaz %53,8, 
tütün ve çay %50, meyve %25, sebze %13, ortalama gıda 
harcamaları %17, ulaşım %14,5, kira %12 zamlanmışken 
son yapılan zamla birlikte elektrik fiyatlarındaki yıllık artış 

da %43’lere ulaşmıştır. Vatandaşın zorunlu harcamaları 
%15’ler dolayında zamlanmışken yeniden değerleme 
oranları %22,58 artırılıp vergi, resim ve harçlara bu 
oranda zam yapılırken memur ve emeklilere 
yıllık ortalama 2020 yılı için %8,2 maaş artışı 
yapılması adalet ve hakkaniyetle bağdaşmayan 
bir durumdur.TÜİK rakamları memurun enflas-
yonunu yansıtmıyor. 

Biz yıllardır toplu görüşmelerde bu 
konuyu masaya yatırdık. Enflas-

yon hedefi kadar oranlara imza 
atılmasının karşısındayız. 
3 milyon dolayında kamu gö-
revlisi, 2 milyon emekli ve aileleri ile top-
lam yaklaşık 20 milyon vatandaşımızın 

2020 ve 2021 yıllarına ilişkin olarak mali 
ve özlük haklarının belirlendiği 5. Dönem 

Toplu Sözleşme Görüşmeleri, mutabakatsızlık-
la sonuçlanmış, ardından başvurulan Kamu Görevlileri 
Hakem Kurulu ise hükümetin maaş artış teklifini aynen 
kabul ederek, etkisiz ve yetkisiz bir Kurul olduğunu adeta 
tescil etmiştir.   
Kamu Görevlileri Hakem Kurulu’nun 2020 yılı için verdiği 
%4+4, 2021 yılı için %3+3 maaş zammı kararı, yetersizdir. 
Bu artış 2020 yılının ilk yarısı için en düşük dereceli emekli 
ve memur maaşına 80-120 TL, ortalama emekli ve memur 

maaşına ise 110-160 TL dolayında bir artış anlamına 
gelmektedir. Emekli ve memur maaşlarının altın karşısın-
daki değeri ise; maaşımız %33,87 artmış, altın ise %67,7 

artmıştır. Altına göre maaş kaybımız %33,2 olmuştur.
Enflasyonun üzerinde, alım gücünü artıracak bir artış 
talebimiz olacaktır. Emekliler %25 civarında bir zam bekle-
mektedir. Neden %25 istiyoruz? Çünkü yeniden değerlen-
dirme oranı üzerine 2,42 puan refah payı ilave edilmiştir. 
%25 emeklilerin hakkıdır. 
Biz de bunu istiyoruz. Bizi açlık sınırının altında maaş 
almaya itenlerden talebimiz budur. 
                                                                                    

Osman ÖZDEMİR
Türk Emekli–Sen Birleşik Emekliler Derneği 

Genel Başkanı

HAYALİ DEĞİL GERÇEKÇİ ZAM İSTİYORUZ

Maaş           Altının Fiyatı  Alınan Altın                                             

2018 yılı en düşük 
memur emekli maaşı    
1910-TL/Ay     161,10(TL/gr)                 11,86 gr

2019 yılı Temmuz 
zammı sonrası        
2557-TL/Ay          269,70(TL/gr)       9,48gr

ÇÖZÜM ÖNERİSİ DOSYASI SUNULDU
Bakan Soylu’yu ziyaret eden heyetimiz, gündemdeki 
konuları masaya yatırdı.  Haftalardır dile getirdi-
ğimiz “Memur Paketi” hakkında detayları Sayın 
Bakan’a anlatan Genel Başkanımız Önder Kahveci, 

kamuda yaşanan sıkıntıların artarak devam ettiğine 
dikkat çekti.  Kahveci seçim dönemi vaatte bulunu-
lan 3600 ek gösterge hususunda da bütün kamu 
çalışanlarını kapsayacak şekilde adil bir düzenleme 
yapılmasını beklediklerini vurgulayarak, ”emekli ol-

mak için bu düzenlemeyi bekleyen kamu çalışanları 
var. Emeklilikte bir nebze olsun rahat nefes almak 
için bekledikleri bu düzenlemeyle kamuda istihdam 
da açılmış olacak ve böylece işsizliğin düşmesine 
katkıda bulunulacaktır. Beklentimiz bütün çalışan-
ları kapsayacak şekilde düzenlemenin çıkmasıdır” 
dedi.  Türk Büro-Sen Genel Başkanı Osman Eksert 
ise görüşmede kurum çalışanlarına yönelik çözüm 
önerilerinin olduğu bir dosyayı Bakan’a sundu.  
Ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile getiren İç 
İşleri Bakanı Soylu da kamu çalışanlarının mağdur 
edilmemesi için ellerinden geleni yapmaya hazır ol-
duklarını belirterek heyetimize teşekkürlerini sundu.  

Genel Başkanımız Önder Kahveci ve beraberindeki heyet 
İçişleri Bakanı Süleyman Soylu’yu makamında ziyaret etti.

ÇALIŞANLARIN HAKLARININ 
İYİLEŞTİRİLMESİ
Genel Başkanımız Önder Kahveci ve 
Türk Büro-Sen Genel Başkanı Os-
man Eksert, beraberindeki heyet ile  
Adalet Bakanı Abdülhamit Gül’ü, 
makamında ziyaret etti. Adalet 
çalışanlarının sorunlarının görü-
şüldüğü ziyarette, Cumhurbaşkanı 

Recep Tayyip Erdoğan tarafından 
açıklanan Yargı Reformu Strateji 
Belgesinde, Adalet çalışanlarının 
özlük, mali ve sosyal haklarının 
iyileştirilmesi ile ilgili hiçbir düzen-
lemenin maalesef yer almadığı, 
bu durumun Adalet çalışanlarını 
üzdüğü iletildi. 

Haberin devamı web sayfamızda..

Adalet Bakanı Abdülhamit Gül’ü 
Makamında Ziyaret Ettik
Türkiye Kamu-Sen Genel Başkanı Önder Kahveci ve beraberindeki 
heyet Adalet Bakanı Abdulhamit Gül’ü ziyaret etti.

Genel Başkanımız Önder Kahveci 
ve yönetim kurulu üyelerimiz Aile, 
Çalışma Ve Sosyal Hizmetler Bakanı 
Zehra Zümrüt Selçuk’u makamında 
ziyaret ederek istişarelerde bulundu. 
Çalışma hayatını ve kamu çalışan-
larını yakından ilgilendiren konular 
hakkında görüş alışverişinde bulu-
nulan ziyarette Önder Kahveci, Sayın 
Bakan Zehra Zümrüt Selçuk’a Ar-Ge 
Merkezi’mizin hazırladığı raporu da 
sundu.

KAHVECİ: KAMUDA YAŞANAN 
SIKINTILARIN ÇÖZÜMÜ İÇİN 
TBMM’YE ACİLEN MEMUR PAKETİ 
GELMELİDİR
Ziyarette, Kamu çalışanlarını 
yakından ilgilendiren konularla ilgili 
olarak bir memur paketi hazırlanma-
sı talebini yineleyen Genel Başkanı-
mız,  “TBMM’de pek çok torba kanun 
paketleri hazırlandı. Bir tanesi de 
memurlar için olsun. Mecliste bir kez 
de eller memurlar için kalksın” dedi. 

Aile, Çalışma ve Sosyal Hizmetler Bakanı 
Zehra Zümrüt Selçuk’u Ziyaret Ettik

Kamu çalışanlarının sorunlarını ve taleplerimizi 3 bakana ilettik TÜRKİYE KAMU-SEN, KASIM AYI ASGARİ GEÇİM SONUÇLARI AÇIKLANDI

İçişleri Bakanı Süleyman Soylu’yu 
Ziyaret Ederek İstişarede Bulunduk

Haberin devamı web sayfamızda..

Türkiye Kamu-Sen Araştırma 
Geliştirme Merkezi’nin yapmış 
olduğu 2019 Kasım ayına ait 
asgari geçim endeksi 
sonuçları açıklandı.
 
Çalışan tek kişinin yoksulluk 
sınırı 3.388,32 TL olarak he-
saplanmıştır. Dört kişilik bir 
ailenin asgari geçim 
haddi ise 6.859,47 
Lira olarak belir-
lendi. Sonuçlar, 
dört kişilik bir ai-
lenin asgari geçim 
haddinin bir önceki 
aya göre %0,23 

oranında arttığını göstermektedir.
Çalışan tek kişinin açlık sınırı ise bir 
önceki aya göre %0,06 oranında artmış 
ve 2.625,90 Lira olarak hesaplandı. 
Türkiye’de 4 kişilik bir ailenin ortalama 

gıda ve barınma harcamaları toplamı 
ise 2019 yılı Kasım ayında 2.503,94 
Lira olarak tahmin edildi.
Yapılan araştırmada, 4 kişilik bir 
ailenin sağlık kuruluşlarının belirle-
diği gibi sağlıklı bir biçimde bes-

lenebilmesi için gerekli harca-
manın Kasım 2019 verilerine 

göre günlük 50,155 
Lira olduğu 
belirlendi. 

Ailenin aylık gıda 
harcaması toplamı 

ise 1.504,65 oldu. 

Kasım 2019 itibari ile ortalama 4.014,14 
TL ücret alan bir memurun ailesi için 
yaptığı gıda harcaması, maaşının 
%37,48’ini oluşturdu. 

Türkiye İstatistik Kurumu verilerinde 
999,29 olarak belirlenen kira gideri 
ise Kasım 2019 ortalama maaşının 
%24,89’una denk geldi. Buna göre bir 
memur, ortalama maaşının %62,37’sini 
yalnızca gıda ve barınma harcamalarına 
ayırmak zorunda kaldı. Diğer ihtiyaçları-
nı karşılamak için ise maaşının %37,63’ü 
kaldı. Ortalama ücretle geçinen bir 
memur ailesinin ulaşım, sağlık, eğitim, 
haberleşme, giyim gibi diğer zorunlu 
ihtiyaçlarını karşılaması için Kasım 2019 
maaşından geriye yalnızca 1.510,52 TL 
kaldı.

Dört kişilik bir ailenin asgari geçim sınırı 6859 TL!

Dünya İnsan Hakları 
Gününe Doğu Türkistan’ın 
Gölgesi Düştü

Türkiye Kamu-Sen Genel 
Başkanı Önder Kahveci, 10 
Aralık Dünya İnsan Hakları 
Günü dolayısıyla bir mesaj 
yayınladı.
Haberin Devamı Web 
Sayfamızdadır...
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Toplantıya Genel Başkanımız Osman Eksert, 
Genel Başkan Yardımcılarımız Hüseyin 
Aslan, Bayram Ali Oymak, Kadir Polat, 
Vedat Ulu, Gürkan Orhan, Ankara Şube 
Başkanlarımız, Şube Yöneticilerimiz Dene-
tim, Disiplin Kurulu üyelerimiz, İlçe, İşyeri 
Temsilcilerimiz katıldı.
Genel Başkanımız Osman Eksert, Sendika-
mızın kuruluşu ve 4688 sayılı Sendikalar 
Kanunu ile ilgili bilgi vererek, “Biz 1992 yı-
lında mücadeleye koyulduğumuzda “Bizim 
ilkemiz, önce ülkemiz” diyerek yola çıktık ve 
mücadelemizin temeline memuru koyduk. 
Kurulduğumuz günden beri de aynı azim ve 
kararlılıkla yolumuza devam ediyoruz.”

YETKİLİ OLDUĞUMUZ 7 YILDA 
MAAŞLARI %64,5 ARTIRDIK
“Türkiye Kamu-Sen olarak yetkili oldu-

ğumuz 2002-2009 arasındaki 7 yılda biz, 
memur maaşlarının reel olarak %64,5 
artmasını sağlamışız. Onların yetkili olduğu 
10 yıllık dönemde toplam net artış yalnızca 
%17,8 olmuş. Biz her yıl memur maaşlarının 
enflasyonun üzerine %9,2 fazladan artma-
sını sağlamışız, onlar ise ancak 1,8 artış 
sağlayabilmişler. Türkiye Kamu-Sen yetkili 
olduğu 7 yılda Milli gelirden alınan payı 
20.68 puan yükseltti. Malum Sen ise son 10 
yılda milli gelirden alınan payı 28.93 puan 
düşürdü. Bakın, bugün aylık 2 bin 700 liraya 
kadar ödenmekte olan ek ödemeyi biz 
kazandık. Toplu sözleşme ikramiyesini biz 
kazandık. Aile yardımının, çocuk parasının 
artmasını biz sağladık. Sözleşmelilerin 
kadroya geçirilmesi bizim eserimiz. Disiplin 
cezalarının affı, memurlara ilave bir derece 
verilmesi, özelleştirme mağdurlarının ka-

muya alınması, KEY hesaplarının tasfiyesi, 
4/B’lilerin, koruma ve güvenlik personelinin 
sendikalara üye olabilmelerinin sağlanması, 
mübaşirlerin genel idare hizmetleri sınıfına 
geçirilmesi, zabıt katiplerinin 3. Dereceye 
inmesi gibi yüzlerce kazanımımız var. Peki 
bunlar 2010’dan beri ne yaptı? Bunlar kötü 
futbolcu misali boş mukaveleye imza attı. 
Böyle Sendikacılık yapılmaz” dedi.

HAYMANA’DA ANKARA ŞUBE BAŞKAN, BAŞKAN YARDIMCISI, 
İLÇE VE İŞYERİ TEMSİLCİLERİMİZ İLE BULUŞTUK
Sendikamız Türk Büro-Sen’in bölge istişare toplantılarının ilki 6-8 Aralık 2019 tarihinde Haymana’da gerçekleştirildi.

Genel Başkan Yardımcımız Vedat Ulu beraberinde Ankara 2 Nolu 
Şube Başkanımız Türkeş Güney, Şube Başkan Yardımcıları Yusuf 
Erken, Hacı Bekir Yıldız ve GİB İşyeri Temsilcimiz Nuri Kaya ile 
13.11.2019 tarihinde Gelir İdaresi Başkanlığı Personel Daire Başkanı 
Mustafa Kılınç’a hayırlı olsun ziyaretinde bulundular.

GİB PERSONEL DAİRE BAŞKANI 
MUSTAFA KILINÇ’I ZİYARET ETTİK

VAN BÖLGE İSTİŞARE TOPLANTIMIZ 
COŞKU VE HEYECANLA GERÇEKLEŞTİRİLDİ

Türkiye Kamu-Sen Genel Başkanı Önder Kahveci ve 
Yönetim Kurulu Üyelerimiz Bölge İstişare Toplantıları 
çerçevesinde Van ilimizde teşkilat mensuplarımız ve 
üyelerimizle buluştu.
Yoğun katılımın olduğu istişare toplantımız, saygı du-
ruşu, İstiklal Marşı ve şehitlerimizin ruhları için okunan 
Kuran-ı Kerim tilaveti ile başladı. 

SUAT SAYICI: SİZLERİ VAN’^DA AĞIRLAMAKTAN 
ŞEREF DUYUYORUZ
Toplantının açılışında konuşan Van il temsilcimiz Suat 

Sayıcı Genel Başkanlarımızı ve Genel Merkez Yöneti-
cilerimizi Van’da ağırlamaktan mutluluk duyduklarını 
belirterek, Türkiye Kamu-Sen bayrağını şeref ve onurla 
dalgalandırdıklarının altını çizdi. 

YÜCEL KAZANCIOĞLU: BUGÜN VAN’DA YARIN 
TÜRKİYE’NİN HER YERİNDEYİZ
Teşkilatlardan sorumlu Genel Başkan Yarımcımız ve 
Türk Haber-Sen Genel Başkanı Yücel Kazancıoğlu ise 
yaptığı konuşmada, doğudan batıya kuzeyden güneye 
Türkiye’nin her yerinde kamu çalışanları ile bir araya 

geldiklerini belirterek, memurları-
mızın sorunlarını, yaşadıkları prob-
lemleri ve çözümleri hep birlikte 
üretme çabasındayız. Bu nedenle 
bugün Van ilimizdeyiz. Burada 
bayrağımızı dalgalandıran teşkilat 
mensupları ve üyelerimizle birlikte-
yiz. Emek ve çabaları takdire şayan 
olan kardeşlerime teşekkürlerimi 
sunuyorum” dedi. 

KAHVECİ: KONFEDERASYONU-
MUZUN BAYRAĞINI 
DALGALANDIRAN TEŞKİLAT 
MENSUPLARIMIZA SELAM 
OLSUN

Coşku ve heyecanın eksik olmadığı salonda, alkış ve 
sloganlarla kürsüye gelen Genel Başkanımız Önder 
Kahveci, Doğu Anadolu’nun incisi Van’da olmaktan 
büyük sevinç ve mutluluk duyduğunu dile getirerek 
sözlerine başladı. 
Kahveci, “Bugün Van ilimizde teşkilat mensuplarımız 
ve üyelerimizle birlikte olmanın keyfini yaşıyoruz. 
Türkiye Kamu-Sen’in bayrağını şerefle, onurla, gururla 
dalgalandıran bütün teşkilat yöneticilerimizi saygıyla 
selamlıyorum, var olsunlar.’’ diye konuştu.

Türkiye Kamu-Sen Genel Başkanı Önder Kahveci ve 
bağlı sendikalarımızın Genel Başkanları Van Bölge 
İstişare Toplantısı ziyareti çerçevesinde Tatvan İlçe 

Kaymakamı Mehmet Ali Özkan'ı ziyaret ederek,  
değerlendirmelerde bulundular.

Tatvan 
Kaymakamı Özkan’ı 

ziyaret ettik

Ahlat’ta bulunan Bitlis Türkiye 
Kamu-Sen İl Temsilciliğimizi 

ziyaret ederek, teşkilat yöne-
ticilerimizle  bir araya geldik.  

TÜRKAV Tatvan İlçe Başkanlığını 
da dualarla açtık.

Bitlis İl 
Temsilciliğimizi 

ziyaret ettik
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HAKLI DAVA GÜÇLÜ SENDİKA GENİŞLETİLMİŞ 
İSTİŞARE TOPLANTIMIZ TAMAMLANDI
Sendikamızın 3 – 6 Kasım 2019 tarihleri arasında Antalya’da düzenlediği Genişletilmiş istişare toplantısı tamamlandı.

Toplantıya Türkiye Kamu-Sen Genel 
Başkanı Önder Kahveci, Genel Başkanımız 
Osman Eksert, Türk Sağlık-Sen Genel Baş-
kan Yardımcısı İsmail Türk, Genel Başkan 
Yardımcılarımız Hüseyin Aslan, Bayram Ali 
Oymak, Kadir Polat, Nebi Yay, Vedat Ulu 
ve Gürkan Orhan, Şube Başkanlarımız, İl 
Temsilcilerimiz ve Şube Başkan Yardımcı-
larımız katıldı.

Genel Başkanımızın Osman Eksert toplan-
tıda yetki dönemi ile ilgili bilgi vererek, 
“2019 yılında üye sayımız 42 bin 262 oldu. 
3 bin 825 yeni üyemiz ile %9 artış sağlaya-
rak, 2019 yılında sendikalaşma rekorunu 
kırdık. 

EKSERT, MEMURLARIMIZ İÇİN 
HAZIRLADIĞIMIZ KANUN 
TEKLİFLERİNİ TBMM’YE 
SUNDUK
Eksert TBMM’ye sunduğumuz 
kanun teklifleri hakkında bilgi 
vererek, “Kamu çalışanlarının 
haklarının korunabilmesi ve 
geliştirilebilmesi için ARGE 
merkezimizle birçok çalışma 
yaptık. Birçok kanun teklifi 
hazırlayarak, TBMM’ye sunduk. 
Tüm sözleşmeli Çalışanların 
kadroya geçirilmesi için kanun 
teklifi, Görevde Yükselme Sı-
navlarının açılarak, düzenli hale 

getirilmesi için hazırlanan kanun teklifi 
(uzmanlık sınavları vs.) Askeri işyeri ve 
Emniyet’te çalışan sivil memurların disiplin 
cezaları yönetmeliğinde askeri personelle 
bir tutulmasının kapsam dışına alınması 
için kanun teklifi, Sosyal Güvenlik Kurumu 
çalışanlarına Uzmanlık Hakkı verilmesi için 
kanun teklifi, Sicil Affı, Ticaret Bakanlığı 
Kanun teklifi, Devlet Arşivleri çalışanları 
ile ilgili Kanun teklifimiz TBMM’ye sunul-
du.  Yargı reformu ile ilgili raporumuz da 
bizzat Adalet Bakanına verilecek. Kamu 
çalışanlarımız için verdiğimiz mücadelemiz 
devam edecek.” Dedi.

Genel Başkanımız Osman Eksert’in konuş-
masının ardından Türkiye Kamu-Sen Genel 
Başkanı Önder Kahveci kürsüye geldi. 
Önder Kahveci Toplu sözleşme sürecinde 
yaşananlar hakkında bilgi verdi.

Genel Başkanımız Osman Ek-
sert konuşmasında, “Adalet ve 
hakkaniyetten yoksun merciler, 

liyakati ayaklar altına alan emek 
hırsızları için, bir kez daha şunun 
altını çizmek isteriz; Türk Büro-

Sen’e, Türk Büro-Sen üyelerine, 
kamu görevlilerine ve mazlumla-
ra yapılan her haksızlık karşılığını 
bulur. Akbabalar ve çakal sürüleri 
bilsin ki, dışarıdan kuşatılsak da 
içimizden vurulsak da Türk milleti 
dünya durdukça var olacak, Türk 
Büro-Sen bayrağı hep dalgalana-
cak” dedi.

Toplantıya Konya 1 ve 2  Nolu 
Şube Başkan ve Yöneticilerimiz 
ile İlçe/İşyeri Temsilcilerimiz 
katıldı.

Genel Başkanımız Osman Eksert, Genel Başkan 
Yardımcımız Vedat Ulu ile birlikte 13.11.2019 tari-
hinde Gençlik ve Spor Bakanlığı Bakan Yardımcısı 
Sinan Aksu’yu ziyaret etti.

GENÇLİK VE SPOR BAKANLIĞI 
BAKAN YARDIMCISI SİNAN 
AKSU’YU ZİYARET ETTİK

Genel Başkanımız Osman Eksert, Genel Başkan 
Yardımcımız Nebi Yay, Ankara Ticaret Şube 
Başkanımız Aykut Geçer ve Şube Başkan Yardım-
cımız Süleyman Arslan ile Ticaret Bakanlığı Bakan 
Yardımcısı Rıza Tuna Turagay’ı ziyaret etti.

TİCARET BAKAN 
YARDIMCISI RIZA TUNA 
TURAGAY’I ZİYARET ETTİK

Sendikamızdan kısa kısa haberler
• Emniyet Genel Müdürlüğü Personel Daire 
Başkanı Orhan Çevik’e Sivil Devlet Memurları-
nın sorunlarını ilettik.
• Hakimler ve Savcılar Kurulu Kurum İdari 
Kurul Toplantısı gerçekleştirildi.
• Dünya Bilek Güreşi Şampiyonu Sendikamızı 
ziyaret etti.
• Emniyet Teşkilatı Sağlık Şartları Yönetme-
liğinde yapılan değişikliğe karşı iptal davası 
açtık.
• Hazine ve Maliye Bakanlığı Kurum İdari 
Kurul Toplantısı gerçekleştirildi.
• Nüfus ve Vatandaşlık İşleri Genel Müdürlüğü 
2019 Aralık ayında fazla mesai yaptırmayacak.

KONYA’DA TEMSİLCİLERİMİZ İLE BULUŞTUK
Genel Başkanımız Osman Eksert, Genel Başkan Yardımcılarımız Bayram Ali Oymak, 
Nebi Yay, Vedat Ulu ve Gürkan Orhan ile 30.11.2019 tarihinde Konya Şubelerimizce 
düzenlenen etkinlikte Temsilcilerimiz ile bir araya geldi.

İl ziyaretlerimiz devam ediyor

AĞRI

KÜTAHYAKÜTAHYA IĞDIR

ARDAHAN ERZURUM

KREDİ VE YURTLAR GENEL 
MÜDÜRÜNÜ ZİYARET ETTİK
Genel Başkanımız Osman Eksert, Genel Başkan Yardımcıla-
rımız Nebi Yay ve Vedat Ulu ile 19.11.2019 tarihinde Kredi ve 
Yurtlar Genel Müdürü Recep Ali Er’i ziyaret etti.

MSB PERSONEL GENEL MÜDÜRÜ 
BİLAL DURDALI’YI ZİYARET ETTİK
Genel Başkanımız Osman Eksert, Ankara 
13 Nolu Şube Başkanımız Sadık Mefa, Şube 
Başkan Yardımcılarımız Recep Erdem ve İb-
rahim Kılıç ile 14.11.19 tarihinde Milli Savun-
ma Bakanlığı Personel Genel Müdürü Bilal 
Durdalı’yı ziyaret etti.
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Kongrede; Türkiye, Azerbaycan, İran, 
Kazakistan, Rusya, Kosova ve Kuzey Kıbrıs 
Türk Cumhuriyeti olmak üzere 7 ülkeden 
650 bilim insanı katıldı, 445 bilim insanı da 
bildiri sundu.
Türk Eğitim-Sen, 2. Uluslararası Türk 
Dünyası Mühendislik ve Fen Bilimleri 
Kongresi’ne Türk Eğitim-Sen ve UAESEB 
Genel Başkanı Talip Geylan, Türk Eğitim-
Sen Genel Merkez Yöneticileri, Uluslararası 
Avrasya Eğitim Sendikaları Birliği’ne üye 
kuruluşların genel başkan ve genel başkan 
yardımcıları, Türkiye’den ve Türk dünyasın-
dan saygın bilim insanları ile Türk Eğitim-
Sen üniversite temsilcilikleri yönetim 
kurulu üyeleri katıldı.
Toplantının ilk gününde Genel Başkan’ın 
konuşmasının ardından Uluslararası Avras-
ya Eğitim Sendikaları Birliği’ne üye kuru-
luşların temsilcileri de birer konuşma yaptı. 
Ülkemizin kurucusu Gazi Mustafa Kemal 
Atatürk’ün adının verildiği açılış oturumuy-
la başlayan kongremiz, Milli Mücadele’nin 
100. yılı olması nedeniyle, Kazım Karabekir 
Paşa, Mareşal Fevzi Çakmak Paşa, Şahin 
Bey, oturumlarıyla devam edildi.
Bunun yanında kongrede “Dilde, Fikirde, 
İşte Birlik” düsturu ile Türk Dünyası’nın bir-
leşip Turan olabilmesinin anahtarını ifade 
eden Gaspıralı İsmail Bey ile Türk milleti 
ve Türk Dünyası için muhteşem çalışmalar 

yaparak Türk Dünyası tarihine adını altın 
harflerle yazdıran Turan Yazgan, Rauf 
Denktaş, Cengiz Aytmatov oturumlarıyla 
onları yad ediyoruz.
Kongre salonlarına ise Ali Kuşçu, Uluğ Bey, 
Harezmî, Pîrî Reis, Şemsettin-i İtaki, Farabi, 
Biruni, İbn-i Sina, Cezerî, Ahmet Ferganî 
gibi Fen ve Mühendislik alanında dünya ça-
pında Türk bilim adamlarının ismini verdik. 
Poster sunumunun yapılacağı alana Turan 
Meydanı ismini vererek, poster sunumu 
haricinde 10 ayrı salonda 70 oturum ile 
kongremizi gerçekleştiriyoruz.
Kongreye önemli bilim insanları davetli 
konuşmacı olarak katılmıştır.  Davetli 
konuşmacılarımız Prof. Dr. Recai COŞKUN, 
Prof. Dr. Ercüment OVALI, Prof. Dr. Ali 
GENCER, Prof. Dr. H. Özkan GÜLSOY, Prof. 
Dr. Bahattin YALÇIN yapmış oldukları 

konuşmalarla katılımcılara bilimin bugünü 
ve geleceği hakkında önemli projeksiyonlar 
sunmuşlardır.
Toplantının açılışında bir konuşma yapan 
Genel Başkan Talip Geylan, sözlerine bu 
yıl ikincisini düzenlediğimiz Türk Dünyası 
Mühendislik ve Fen Bilimleri Kongremi-
zin Türk Dünyasına hayırlar getirmesini 

temenni ederek başladı. UAESEB olarak 
dört yıldır uluslararası kongreler düzen-
lediklerine dikkat çeken Geylan, sözlerini 
şöyle sürdürdü: “Türk Eğitim-Sen ve Ulus-
lararası Avrasya Eğitim Sendikaları Birliği 
tarafından, Türk Dünyası’nın birliğine; 
bilimsel ve kültürel boyutta katkı sunmak, 
Türkiye ve Türk Dünyası’ndan seçkin bilim 
adamlarını bir araya getirerek tanışma, 
kaynaşma ve ortak projeler geliştirme 
imkânı oluşturma gayesi ile 2016 yılında 
başladığımız bilimsel kongrelerimizi; 2016 
yılında Türk Dünyası’nın manevi mimarı 
Hoca Ahmet Yesevi Anısına Uluslararası 
Türk Dünyası Eğitim Bilimleri ve Sosyal 
Bilimler Kongresi”ni tertip ederek başlattık. 
Bu ilk kongreye yüzlerce bildirinin gelmesi 
ve akademik camiadaki teveccüh üzerine 
devamını yapma kararı aldık.

2017 yılında 1. Uluslararası Türk Dünyası 
Mühendislik ve Fen Bilimleri Kongresi, 2018 
yılında 2. Uluslararası Türk Dünyası Eğitim 
Bilimleri ve Sosyal Bilimler Kongresi, olmak 
üzere bir yıl eğitim ve sosyal bilimler, bir yıl 
mühendislik ve fen bilimleri alanında plan-
layarak devam ettiriyoruz. Emeği geçen 
herkese teşekkür ederiz.”dedi.

2. ULUSLARARASI TÜRK DÜNYASI MÜHENDİSLİK 
VE FEN BİLİMLERİ KONGRESİ DÜZENLENDİ
Türk Eğitim-Sen ve Uluslararası Avrasya Eğitim Sendikaları Birliği (UAESEB), 07-10 Kasım 2019 tarihleri 
arasında Antalya’da 2. Uluslararası Türk Dünyası Mühendislik ve Fen Bilimleri Kongresi düzenledi. 

Türk Eğitim-Sen şube başkanları ve şube yönetim kurulu 
üyeleri, öğretmenlerimiz ve eğitim çalışanlarımız ile birlikte 
tüm illerden Sayın Cumhurbaşkanı’na mektup gönderdi. 81 
ilden 81 mektup gönderen sendikamız, öğretmenlik mesle-
ğinin itibarını rencide eden yayın, söylem ve tutumlardan 
sakınılmasının önemine dikkat çekerek, şiddet olaylarının 
faillerine en ağır müeyyideler uygulanmasını istedi ve 
“Yapanın yanına kar kalmasın” dendi.

Cumhurbaşkanı Sayın Recep Tayyip Erdoğan’a gönderilen 
mektupta şu ifadelere yer verildi: 

Sayın Cumhurbaşkanım, 
Malumunuz üzere, şiddet olaylarında toplum sıhhatimizi 
etkileyecek düzeyde önemli bir artış söz konusudur. Başta 
kadın ve çocuklara yönelik hadiseler olmak üzere, şiddet 
vakaları adeta toplumsal bir cinnet seviyesine ulaşmış 
durumdadır.

Bu kapsamda öğretmenlerimize ve eğitim çalışanlarına 
karşı şiddet olaylarında da inanılmaz yükseliş göze çarp-
maktadır. Şu bir gerçektir ki, eğitim çalışanlarına yönelik 
şiddet meselesi, hali hazırda eğitim hayatımızın öncelikli ve 
önemli sorunlarından birisi haline gelmiştir. Gün geçmiyor 
ki, öğretmene dönük bir şiddet hadisesine dair bir haber 
bültenlere yansımamış olsun. Sözlü ya da fiziksel şiddete 
maruz kalan, darp edilen ve hatta canına kast edilen öğret-
menlerimiz yüreklerimizi dağlamaktadır.

Durumun can acıtıcı bir diğer tarafı da öğretmenlerimize 
yönelik gerçekleşen şiddet vakalarının failleri, büyük oran-
da öğrenci ya da öğrenci velisidir. Sendikamızın geçen yıl 
gerçekleştirdiği bir anket çalışması göstermiştir ki, eğitim 
çalışanlarına şiddet uygulayanların yüzde 67’si öğrenci ya 
da öğrenci velileridir. Bu, üzerinde önemle ve uzun uzun 
düşünülmesi gereken bir noktadır. Dün, canından parçasını 
yani evladını okula getirirken öğretmene karşı “Eti senin 
kemiği benim” teslimiyetiyle ve muteber bir tutumla öğ-
retmene yaklaşan bu toplum ne zaman ve nasıl bu duruma 

gelmiştir ve öğretmeni darp eder, taciz eder tutumlara 
sürüklenmiştir? İşte problemin çözülmesi gereken asıl 
düğümü buradadır.

Artan şiddet olayları, eğitim çalışanlarında can güvenliği 
endişesine dahi yol açmakta ve motivasyonlarını olumsuz 
etkileyecek ölçüde tedirgin etmektedir. Yani şu gözden ka-
çırılmamalıdır ki; öğretmene şiddet sadece adli boyutu olan 
bir sosyal problem değil aynı zamanda bir eğitim sorunu 
halini almıştır.

Sadece son birkaç yılda ölümle sonuçlanan şiddet olayları-
na örnek verirsek;
Çankaya Üniversitesi Hukuk Fakültesi’nde araştırma görev-
lisi olan Ceren Damar Şenel, sınavda kopya çektiğini tespit 
ettiği öğrencisi tarafından 2 Ocak 2019 tarihinde üniversite-
deki odasında hunharca öldürüldü.

2 Nisan 2019 tarihinde Gebze Atatürk Anadolu Lisesi’nde 
görevli müdür yardımcısı Necmettin Kuyucu öğrencisi 
tarafından okulunda vahşice katledildi. 

İzmir’in Ödemiş ilçesinde, 15 Aralık 2017 tarihinde öğren-
cisi tarafından vurularak öldürülen okul müdürü Ayhan 
Kökmen ve İzmir’in Karabağlar ilçesinde 25 Eylül 2012 
tarihinde bıçaklanarak öldürülen Rabia Sevilay Durukan 
öğretmenimizi de unutmadık! 

Sanırım herkes kabul eder ki, öğretmenlere yönelik şiddet 
hadiselerinin artış göstermesinin nedenlerinin başında, 
öğretmenin itibarının rencide edilmiş olması gelmektedir. 
“Bana bir harf öğretenin kırk yıl kölesi olurum” şuuruyla 
yoğrulmuş bir medeniyet ikliminde, öğretmenler bu kadar 
kolay hakaret edilebilen ve her önüne gelenin şiddet uy-
gulayabildiği kimseler olmamalıdır. Dolayısıyla bu noktada 
atılacak ilk adım öğretmenlik mesleğinin itibarını artırıcı 
tedbirleri almaktır. 

Aydın

Bolu

Çorum

Giresun

Isparta

İzmir

Kastamonu

CUMHURBAŞKANI’NA 81 İLDEN 
81 MEKTUP GÖNDERDİK
Türk Eğitim-Sen eğitim çalışanlarına yönelik şiddeti önlemek amacıyla farkındalık 
yaratmaya devam ediyor. Konuyla ilgili kanun teklifi hazırlayarak TBMM’ye ileten 
sendikamız, bu konuda Sayın Cumhurbaşkanı’ndan da destek istedi.
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Türk Eğitim-Sen 07-18 Kasım 2019 tarihleri arasında öğret-
menlerin sosyo-ekonomik durumlarını ve mesleki sorunlarını 
tespit etmek amacıyla bir anket çalışması yaptı. Türk Eğitim-
Sen internet sitesi dahil 8 ayrı sitede yayınlanan ankete 6 bin 
728 kişi katıldı. Ankete katılanların yüzde 34.3’ü lisede, yüzde 
32.4’ü ilkokulda, yüzde 29.4’ü ortaokulda, yüzde 2.2’si yaygın 
eğitim kurumlarında, yüzde 1.7’si de bağımsız anaokulunda 
görev yapıyor. Ankete katılanların yüzde 80.1’i öğretmen, 
yüzde 10.7’si müdür yardımcısı, yüzde 7.4’ü müdür. Bu soruya 
diğer cevabı verenlerin oranı yüzde 1.8. 
Anketin bazı çarpıcı sonuçlarına gelince:

ANKETE KATILANLARIN YÜZDE 48.7’Sİ MESLEK 
HAYATINDA BİR YA DA DAHA FAZLA SAYIDA 
ŞİDDETE MARUZ KALDIĞINI BELİRTİYOR
Ankete katılanların yüzde 56.9’u okulda kendini güvende 
hissetmiyor.
“Meslek hayatınızda öğrenci/veli şiddetine (fiziksel, sözlü, 
psikolojik, cinsel şiddet) maruz kaldınız mı?” sorusuna ankete 
katılanların 
yüzde 36.7’si 1-3 kez, 
yüzde 5.6’sı 4-6 kez,
yüzde 6.4’ü 7 kez ve üzeri derken; “Hiç kalmadım” diyenlerin 
oranı yüzde 51.3’tür.
Şiddete maruz kalanlara şiddetin nerede gerçekleştiğini 
sorduk. Buna göre 
yüzde 30.6’sı okul koridorunda, 
yüzde 21’i okul bahçesinde, 
yüzde 18.9’u öğretmenler odasında/müdür odasında, 
yüzde 16.8’i sınıfta, 
yüzde 12.7’si okul dışında cevabını verdi.
Şiddete maruz kalanların sadece 14.4’ü şikayetçi olurken, 
yüzde 85.6’sı şikayetçi olmamış. Şiddete maruz kalıp, şikayetçi 
olmayanların 
yüzde 45.7’si “Özür diledikleri için şikayetçi olmadım” 
yüzde 27.3’ü “Şikayetçi olmamam yönünde telkinler aldığım 
için şikayetçi olmadım”
yüzde 12.6’sı “Korktuğum için şikayetçi olmadım” dedi. 
“Şiddeti artıran en önemli etken nedir?” sorusunda ankete 
katılanların 
yüzde 57.2’si “Siyasetçi ya da toplumda göz önünde kişilerin 
öğretmenlerin itibarını azaltıcı söylemleri”, 
yüzde 26.4’ü “Önleyici ve caydırıcı müeyyideler getirilmemesi”, 
yüzde 7.3’ü “Disiplin yönetmeliklerinin yetersizliği”, 
yüzde 4.3’ü “Televizyonda şiddet içeren dizi ve programlar”, 
yüzde 2.7’si “Şiddet uygulayanların sağlıklı ruh haline sahip 
olmamaları” derken, 
yüzde 2.1’i de diğer seçeneğini işaretlemiştir.
Ankete katılanların 
yüzde 50.9’u önleyici ve caydırıcı müeyyideler içeren yasa 
çıkarılmasının öğretmenlere yönelik şiddeti engelleyebileceğini 
düşünürken; yüzde 37.3’ü kısmen, yüzde 11.8’i hayır cevabı 
vermiştir.

ANKETE KATILAN ÖĞRETMENLERİN YÜZDE 94.1’İ 
MESLEĞİ NEDENİYLE YIPRANDIĞINI İFADE EDİYOR.
Ankete katılanların yüzde 94.1’i mesleği nedeniyle yıprandığını 

belirtiyor.
Mesleği nedeniyle yıprandığını belirtenlere “Sizi en çok yıpra-
tan husus nedir?” diye sorduk. Buna göre ilk üç sırada; 
yüzde 32.3 ile “Ekonomik ve sosyal sorunlar, özlük hakların 
iyileştirilememesi”
yüzde 21.8 ile “Yandaş kayırmacılık, kadrolaşma ve haksız 
uygulamalar”
yüzde 13.5 ile “Olumsuz çalışma koşulları” cevabı yer almıştır.

ANKETE KATILANLARIN SADECE YÜZDE 8.4’ÜNÜN 
MESLEK HASTALIĞI YOK. MESLEK HASTALIĞI 
OLDUĞUNU BELİRTENLERİN YÜZDE 11.9’U 
PSİKOLOJİK SORUNLAR/SİNİRLİ OLMA 
DURUMUNDAN MUZDARİP.
“Meslek hastalıklarından en çok hangisini yaşıyorsunuz?” soru-
suna ankete katılanların yüzde 8.4’ü “Meslek hastalığım yok” 
demiştir. Bu soruda ilk 5 sırada yer alan rahatsızlıklar ise
 yüzde 32.5 ile “Bronşit/faranjit/larenjit/ses teli hastalıkları”
yüzde 23.6 ile “Ayak, bel ve eklem ağrısı”
yüzde 11.9 ile “Psikolojik sorunlar/ sinirli olma durumu”, 
yüzde 9.2 ile “Bel/boyun fıtığı”, yüzde 7.4 ile “Baş ağrısı/mig-
ren” dir.

ANKETE KATILANLARIN YÜZDE 30.8’İNİN KREDİ 
KARTIYLA YAPTIĞI HARCAMALAR MAAŞININ 
DÖRTTE İKİSİNE DENK GELİYOR. 
Ankete katılanların yüzde 44.7’sinin aylık mutfak masrafı 1.501 
TL ve üzerindedir.
Ankete katılanların
 yüzde 19.6’sı kredi kartıyla yaptığı harcamaların dörtte birine, 
yüzde 30.8’i maaşının dörtte ikisine, 
yüzde 25.8’i dörtte üçüne, 
yüzde 15.8’i de tamamına tekabül ettiğini söylerken; 
yüzde 8’i kredi kartı kullanmadığını belirtmiştir.
Ankete katılanların yüzde 42.9’u her ay kredi kartı borcunun 
tamamını ödeyemediğini belirtiyor.
Ankete katılanların yüzde 62.8’inin banka kredisi borcu var. 
Banka kredisi borcu olduğunu bildirenlerin yüzde 14.4’ünün 
101.000 TL’den fazla borcu var.
“Borçlarınızı ödemek için nasıl bir yol izliyorsunuz?” sorusuna 
ankete katılanların 
yüzde 22.2’si “Hiçbir borcum yok” derken; 
yüzde 36.2’si kredi çektiğini, 
yüzde 14.9’u aile ve arkadaş çevresinden borç aldığını, 
yüzde 7.6’sı ek iş yaptığını, 
yüzde 5.1’i borcunu ödeyemediğini, 
yüzde 0.4’ü tefeciden borç aldığını belirtti. 
Diğer seçeneğini işaretleyenlerin oranı ise yüzde 13.6’dır.
Ankete katılanların 
yüzde 67.2’si birikim yapamadığını, 
yüzde 18.9’u 
yüzde 10’dan az, yüzde 10.6’sı 
yüzde 11-30, yüzde 2.6’sı 
yüzde 31-50 arası, 
yüzde 0.7’si de 
yüzde 51’den fazla birikim yaptığını ifade etmiştir. 
Ankete katılanların yüzde 95.4’ü toplu sözleşmede yapılan zam 

oranlarının ekonomik kayıplarını telafi etmeyeceği görüşün-
dedir.

ANKETE KATILANLARIN YÜZDE 92.8’İ PROJE 
OKULLARINDA YÖNETİCİ VE ÖĞRETMEN 
ATAMASININ BAKAN ONAYI İLE YAPILMASINI 
DOĞRU BULMUYOR.
Ankete katılanların yüzde 92.8’i proje okullarında yönetici ve 
öğretmen atamasının bir kriter ve şarta bağlı olmaksızın Milli 
Eğitim Bakanı’nın onayı ile yapılmasını doğru bulmadığını 
belirtiyor. Ankete katılanların yüzde 84.6’sı iş güvencelerinin 
tehdit altında olduğunu düşünüyor. 
Ankete katılanların 
yüzde 62.5’i Öğretmenlik Meslek Kanunu’nun çıkarılacağını 
düşünmezken, 
yüzde 37.5’i çıkarılacağını düşünmektedir
Ankete katılanların 
yüzde 90.5’i ücretli öğretmenliğin kaldırılmasını istiyor. 
Ankete katılanların yüzde 88’i sözleşmeli öğretmen istihdamını 
doğru bulmuyor.

EMEKLİLİĞİ HAK EDENLERİN YÜZDE 81’İ EMEKLİ 
OLMAYI DÜŞÜNMÜYOR. BUNUN EN BÜYÜK NEDENİ 
İSE EKONOMİK
Ankete katılanların yüzde 22.2’si emekliliği hak ettiğini söylü-
yor. 
Emekliliği hak edenlerin yüzde 81’i emekli olmayı düşünmüyor. 
Emekli olmayı neden düşünmediklerini sorduğumuzda ilk üç 
sırada; 
yüzde 51.4 ile “Emekli maaşı ile geçinmem zor”, 
yüzde 16.4 ile “Ek göstergenin 3600’e çıkarılmasını bekliyo-
rum”, 
yüzde 16.3 ile “Çocuklarımın eğitimi devam ediyor” cevabı yer 
almıştır.

ÖĞRETMENLERİN 24 KASIM’DAKİ EN BÜYÜK 
BEKLENTİSİ BAKAN’IN YANDAŞ KAYIRMAYA SON 
VERMESİ
“Milli Eğitim Bakanı Ziya Selçuk’un öğretmenlerin en çok hangi 
sorununa çözüm getirmesini istersiniz?” sorusuna ankete 
katılanların 
yüzde 38.2’si “Yandaş kayırma ve kadrolaşmaya son vermesi”, 
yüzde 34.4’ü “Ücretlerde düzenleme yapması”, 
yüzde 8.8’i “Öğretmenlerin sadece kadrolu olarak ve KPSS 
puan üstünlüğüne göre atanmasının sağlanması”, 
yüzde 7.7’si “Öğretmenlerin mesleki gelişimlerine yönelik 
çalışma yapması”, 
yüzde 3.7’si “Öğretmen atama sayısını artırmasını, derslik 
açığını gidermesi”, 
yüzde 3.4’ü de “Öğretmenlerin eş durumu mağduriyetlerinin 
çözülmesi” cevabını vermiştir. Bu soruya diğer cevabı verenle-
rin oranı yüzde 3.8’dir.
Ankete katılanların yüzde 41.7’si Türkiye’nin en büyük sorunu, 
“Ekonomik sorunlar/işsizlik” diyor. 

EĞİTİM ÇALIŞANLARINA YÖNELİK ŞİDDETİ ÖNLEME KANUNU TEKLİFİ TBMM BAŞKANLIĞI’NA SUNULDU

Genel Başkanımız Talip Geylan tarafın-
dan, eğitim çalışanlarına yönelik şiddeti 
önleyici tedbirlerin alınması ve failler 
hakkında caydırıcı müeyyideler geti-
rilmesi amacıyla 5237 sayılı Türk Ceza 
Kanunu’nda değişiklik yapılması istenen 
teklif 13 Kasım 2019 tarihinde MHP 

Grup Başkanvekili Muhammed Levent 
Bülbül’e iletilmişti. Yasa teklifi,Iğdır 
Milletvekili Yaşar Karadağ tarafından 
21.11.2011 tarih ve 2019/520 sayılı başvu-
ru ile TBMM Başkanlığı’na yapıldı.
Sayın Karadağ’a teşekkür ediyor, gerek 
komisyon aşamasında ve gerekse Genel 

Kurul sürecinde tüm partilerimizin tekli-
fimize sahip çıkarak yeni bir başlangıca 
vesile olmalarını temenni ediyoruz. Artık 
öğretmenlerimize yönelik şiddet ve taciz 
hadiselerinin ülke gündeminden çıkma-
sını diliyor, Meclisimizin tüm üyelerine 
şimdiden teşekkür ediyoruz.

TÜRK EĞİTİM-SEN 24 KASIM ÖĞRETMENLER GÜNÜ ANKET SONUÇLARI AÇIKLANDI
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Zonguldak

Bu amaç doğrultusunda yapılacak yasal 
düzenlemelerin yanı sıra başta yöneticiler 
olmak üzere toplum kanaatini yönlendiren 
herkesin bu yüksek sorumluluk duygusuyla 
öğretmenlerimize yönelik söylem ve tutum-
larına dikkat etmeleri gerekmektedir. Öte 
yandan şiddet hadiselerine zemin ve ortam 
hazırlayan başka hususları da görmek 
lazımdır. Öncelikle güvenlik tedbirleri ve 
hizmetleri çok yetersizdir. Biliyoruz ki, okul-
ların çok büyük kısmında yeterli güvenlik 
tedbirleri alınmamakta, Kent Güvenlik Yö-
netim Sistemine entegre kamera imkanları 
bulunmamakta, hatta bir çok okulumuzda 
güvenlik hizmeti sadece nöbetçi öğretmen-
ler eliyle sağlanmaya çalışılmaktadır.
Okullarımıza ve üniversitelerimize öğren-
ciler hatta öğrenci olmayan unsurlar sopa, 
kesici ve delici alet ve hatta ateşli silah dahi 
sokabilmektedir. Öğrenci, veli ve diğer top-
lum kesimlerinin şiddet hususunda adli ve 
hukuki açıdan bilinçlendirilememiş olması, 
öğrencilerimizin bağımlılık ve kötü alış-
kanlıkların cenderesinde bırakılmış olması, 
disiplin mevzuatının yetersizlikleri, medya-
nın öğretmenlerimiz hakkında sorumsuz ve 
ölçüsüz yayınları ve en önemlisi de yasal 
koruma eksikliği eğitim çalışanlarına yönelik 
şiddet olaylarına uygun zemin ve fırsat 
hazırlamaktadır.

Sayın Cumhurbaşkanım, 
Biz eğitimciler olarak, eğitim çalışanları-
na yönelik şiddetin ortadan kaldırılması 
anlamında toplumsal bir seferberlik haline 
ihtiyaç olduğuna inanıyoruz. Ki, zaten öğret-
mene yönelik şiddet sadece eğitim çalışan-
larının sorunu değil, toplumun sorunudur. 
Çünkü unutulmasın ki, öğretmene verdiği-
miz değer, aslında ülkemizin geleceği olan 
çocuklarımıza verdiğimiz kıymettir.
Zat-ı alinizin iradesiyle ve TBMM’nin yapaca-
ğı yasal düzenlemelerle şiddetin önlenmesi 
yolunda mesafe kat edeceğimize inanıyoruz. 
Hayatını eğitime adayan, bilgi ve tecrübesini 
aktarmak için ihlasla çaba sarf eden, öğren-
cilerini kendi çocuklarından ayırmayan ve 
fedakârca görevini yapan öğretmenlerimizin 
can güvenliğinin sağlanması anlamında 

yasal düzenleme yapılmalıdır.

Türk Ceza Kanunu’nun 112’inci maddesinde 
düzenleme yapılmalı, şiddeti önleyici ted-
birler ve caydırıcı müeyyidelerin getirilmesi 
sağlanarak eğitim çalışanlarının güvenlik 
içinde çalışması yasal koruma altına alınma-
lıdır. Ayrıca bu düzenlemeyle, eğitimcilere 
şiddet uygulandığında bir şikâyete bağlı 
kalmaksızın, fail hakkında kamu davası 
açılması ve en ağır cezai müeyyidelerin 
uygulanmasını talep ediyoruz. Eğitim çalı-
şanlarına yönelik şiddete asla müsamaha 
gösterilmeyeceği, aksine şiddet suçlarının 
mutlaka cezalandırılacağı düşüncesinin 
yerleştirilmesi ve kamu sağlığını bozduğu 
için de ayrıca cezalandırılacağı bilincinin 
oluşturulması, önleyicilik açısından önemli 
bir adım olacaktır. 

Sayın Cumhurbaşkanım, 
İfade ettiğimiz gibi, artık bir eğitim sorunu 
haline gelmiş olan eğitim çalışanlarına 
şiddet konusunda ilgili süreçleri harekete 
geçirmenizi istirham ediyoruz. Eğitimin asli 
unsuru ve taşıyıcı kolonu olan öğretmenle-
rimizin saygınlığının artırılması, güvenli ça-
lışma ortamlarına kavuşmaları, daha verimli 
eğitim hizmetini getirecek ve dolayısıyla 
toplumun sağlıklı geleceğini inşa edecektir.

Toplumsal meselelere ve özellikle eğitim so-
runlarına duyarlı yaklaştığını bildiğimiz zat-ı 
alinizin, eğitim çalışanlarına yönelik şiddetin 
önlenmesi anlamında gerekli adımların 
atılması hususunda irade ortaya koyacağına 
inanıyoruz.

Daha fazla canın yitip gitmesi, mirasçısı 
olduğumuz medeniyetimize yakışmayan 
öğretmene şiddetin önlenmesi anlamında 
yasal düzenlemenin bir an önce yapılması 
bizleri ziyadesiyle memnun edecektir.
Biz inanıyoruz ki, öğretmenle birlikte kay-
bettiğimiz, esasında toplumun ve Türkiye’nin 
geleceğidir.

Saygılarımızla yüksek takdirlerinize arz 
ederiz.
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DİYANET’İ YIPRATMAK KİMSEYE 
FAYDA GETİRMEZ.
DİYANET, ÜLKEMİZİN VE MİLLETİMİZİN 
GÖZBEBEĞİDİR
Türk Diyanet Vakıf-Sen Genel Başkanı Nuri Ünal, son 
günlerde hedef haline getirilmek istenilen Diyanet İşleri 
Başkanlığı ile ilgili yazılı açıklamada bulundu:
  
Genel Başkan Ünal açıklamasında şunları söyledi:
“Din, bir ihtiyaçtır, fert ve toplum açısından olmazsa 
olmazdır. Önemli olan; dinin doğru anlatılması, dinin 
kurallarının gerçek ve düzenli bir şekilde öğretilmesinin 
teminidir. Bu sebepledir ki, din işlerinin teşkilat yapılan-
masının, ciddi ve disiplinli bir şekilde oluşması elzemdir.

Ülkemizde din işleri, geçmişten günümüze çeşitli adlar 
altında kurulan teşkilatlarla yürütülmüştür.
3 Mart 1924 tarihinde kurulan Diyanet İşleri Başkanlığı, 
Anayasal bir kurum olarak yurt içi ve yurt dışında, ken-
disine verilen görevleri en iyi şekilde yerine getirmenin 
gayreti içerisindedir.

Diyanet İşleri Başkanlığı’na “laiklik ilkesi doğrultusunda, 
bütün siyasi görüş ve düşünüşlerin dışında kalarak ve 
milletçe dayanışma ve bütünleşmeyi amaç edinme” gibi 
özel bir görev yüklenmiştir. Anayasal bu tanımın ışığında 
Diyanet İşleri Başkanlığı; “İslâm dininin inanç, ibadet ve 
ahlâk esasları ile ilgili işleri yürütmek, din konusunda 
toplumu aydınlatmak ve ibadet yerlerini yönetmek” 
göreviyle de yetkilendirilmiştir.

Diyanet’in kurumsal yapısının yanında, yöneticileri ile 
çalışanları, toplumun bazı kesimlerince zaman zaman 
tartışma konusu haline getirilmiş veya getirilmeye 
çalışılmaktadır. Çoğunlukla bu tartışmalara, Diyanet İşleri 
Başkanlığı’na fazla ödenek aktarıldığı gerekçesiyle, bütçe 
görüşmeleri dönemlerinde daha çok şahit olmaktayız. 
Diyanet kurumunun, maddi getirisinin olmadığını dile 
getirenlere az da olsa şahit olmaktayız. Bütün bunların 
eksik ve yanlış bilgilendirmeden veya farklı niyetlerden 
olduğu gözlenmektedir. 

Günümüzde, sosyal medyanın yaygın, ilkesiz ve bilgisiz 
bir şekilde kullanılması neticesinde, eleştiri sınırlarını 
zorlayıcı ifadelere de rastlanmaktadır.

Diyanet İşleri Başkanlığı, son günlerde, yeniden günlük 
kısır tartışma alanı içerisine çekilmek istenmektedir. 
Kurumu tartışılır hale getirmenin iyi niyetli olduğunu 
söyleyemeyiz. Toptancı bir anlayışla, Kurumu hedef alan 
yaklaşımlar asla ve asla kabul edilemez. Yanlış uygula-
malar, hatalı söz ve davranışlar varsa, elbette eleştirilebi-
lir ve eleştirilmelidir. Yapılan hatalar ve eksiklikler şahsi 
olarak değerlendirilmelidir. Bu eleştirilerin de ölçüsü, yol 
göstericiliği ve bir ahlakı olmalıdır.

Kurumu eleştireyim niyetiyle, yıpratma ve toplum 
nezdinde küçük düşürme çabaları, ne bunu yapanlara, 
ne de ülkemize bir fayda sağlamaz. Aksine bölünmeye ve 
ayrışmaya yol açar.

Eksik ve yanlış bilgilendirme var ise bu giderilebilmelidir. 
Konu, kaynağından ve doğru olarak öğrenilmeli, ona 
göre de davranılmalıdır. 

Ülkemizin en güzide kurumlarının başında gelen, Diyanet 
İşleri Başkanlığımızın, her düzeydeki yöneticilerine ağır 
sorumluluklar düştüğü muhakkaktır. Bununla birlikte, 
önemli görev üstlenen çalışanlarımızın tamamının da bu 
sorumluluk altında olduğu unutulmaması gereken bir 
gerçektir. 

Bunun yanında; Diyanet çalışanlarının üye oldukları sivil 
toplum kuruluşları, özellikle de sendikalar kendilerini bu 
sorumluluktan ayrı göremezler,  görmemelidirler.

Sendikal yapıyı bir araç olarak gören Türk Diyanet Vakıf-
Sen, Diyanet İşleri Başkanlığımızın varlığına, bütünlüğü-
ne ve kurumsal yapısına zarar vermeden çalışmalarını 
sürdürmektedir. Doğrunun yanında, yanlışın karşısında 
olarak, daha önce paylaştığımız bazı konuları tekrarla-
makta fayda görüyoruz:

1. Devletimizin Kurucusu Gazi Mustafa Kemal Atatürk 
tarafından kurulan Diyanet İşleri Başkanlığı, milletimizin 
gözbebeğidir.
2. Diyanet, milletçe dayanışma ve bütünleşmeyi amaç 
edinmiştir. Din görevlilerimiz, herkesin hocası olma gibi 
bir özelliği taşımaktadırlar. İstiklal ve istikbalimiz için 
şanlı Kurtuluş mücadelemizde, halkımıza öncülük yapan 
hocalarımızın duygu ve düşünceleri, bugün de Diyanet 
görevlilerimizde diriliğini korumaktadır.  
3. Diyanet İşleri Başkanlığı, ülkemizin bütünlüğü, milleti-
mizin birliği, beraberliği, geleceği ve huzurunun temin ve 
tesis edilmesi için, yurt içinde ve yurt dışında, kısaca her 
yerde ve şartta, cefakâr görevlileriyle büyük bir özveri 
içerisinde vatandaşlarımıza hizmet etmektedir.
4. Kurumları yok ederek, yıpratarak veya hizmetlerini 
yok sayarak bir yere ve sonuca varılamaz. Esas olan, 
kişilerin varsa eksiklikleri veya hatalarının giderilmesinin 
temin edilmesidir.
5. Cumhuriyetimizin en önemli kurumu olan Diyanet 
İşleri Başkanlığı’nın varlığına yönelik olumsuz söz ve 
davranışlar asla ve asla kabul edilemez.
6. Diyanet karıştıranların veya farklı niyetleri olanların, 
bu güzide Kurumumuz hakkında gerekli bilgiye sahip 
olmadıklarına şahit olmaktayız. Bu sebeple, Kurum yet-
kilileri şeffaf, samimi ve herkesin anlayacağı bir şekilde 
ve kucaklayıcılığı unutmadan gerekli bilgilendirmelerde 
bulunmalıdırlar.
7. Kurumumuzun üst düzey yöneticileri başta olmak 
üzere, her düzeydeki yetkilileri, söz, davranış ve uygula-
malarında, milletçe bütünleşme ve huzurlu bir gelecek 
anlayışını unutmadan hareket etmelidirler.
8. Kur`an ve Sünnete dayalı, doğru bilgiyi esas alarak, 
dünü bilen, günümüz şartlarını anlamış, gelecek hedefle-
ri olan, topluma önderlik, öncülük, rehberlik ve örnekliği 
olan Diyanet çalışanlarının içerisinden, özellikle idareci 
ve din görevlilerinin yetiştirilmesi önem arz etmektedir.
9. Günlük siyasi mülahazaların dışında ve üzerinde kala-
rak; bütün iş ve işlemlerde, ehliyet, liyakat, istişare, bilgi, 
güvenilirlik, sadece Türk Devletine sadakat ve milletimize 
hizmet etme anlayışı hakim kılınmalıdır.
Bu açıklamalar ışığında; Diyanet İşleri Başkanlığı’nın 
sadece Türkiye Cumhuriyeti Devletimizin değil, coğraf-
yamızda bulunan dost ve kardeş ülkelerimizin de örnek 
aldığı ve alacağı bir kurum olduğu unutulmamalıdır.
Kamuoyuna saygıyla duyurulur.”

Bilindiği gibi, Diyanet İşleri Başkanlığı 
görevde yükselme sınavı 2 Kasım 2019 
Cumartesi günü yapıldı.
Öncelikle sınava giren bütün çalışanlara 
başarılar diliyoruz.
Adaylar; sınav sorularına ve sınav uygula-
masına yönelik 04.11.2019-08.11.2019 
tarihleri arasında itirazda bulunabilecek-
lerdir.  
İtirazlarını, Anadolu Üniversitesinin “Aday 
İşlemleri Sistemi” (https://sinavbasvuru.
anadolu.edu.tr/) üzerinden çevrimiçi 
olarak erişilen “Sınav İtiraz Formu” 
vasıtasıyla yapabileceklerdir. 
Ancak, sınavda sorulan sorular yayımlan-

madığından, itirazların doğru bir şekilde 
yapılamayacağı adaylar tarafından 
Sendikamıza iletilmiştir.
Soruların yayımlanması için Diyanet İşleri 
Başkanlığı’na ve Anadolu Üniversitesi 
Rektörlüğü’ne yazdığımız yazı ektedir. 
Bütün adaylara duyurulur.

SINAV SORULARI YAYIMLANSIN HALİL KORKMAZ 
BAŞKANIMIZI 
RAHMETLE ANIYORUZ
05 Kasım 2018 tarihin-
de kalp krizi geçirerek 
vefat eden, Sendikamızın 
Genel Merkez Denetleme 
Kurulu üyesi ve Zonguldak 
Şube Başkanımız Halil 
KORKMAZ’ı vefatının sene-i 
devriyesinde rahmet, min-
net ve şükranla anıyoruz.

Merhum Halil KORKMAZ 

başkanımıza Yüce Allah’tan 
rahmet niyaz ediyoruz. 
Ruhu şâd, mekânı cennet 
olsun.
   
TÜRK DİYANET VAKIF-SEN 
GENEL MERKEZİ

DİYANET İŞLERİ BAŞKANLIĞI’NA 
YAZILAN YAZIMIZ

PROMOSYON İŞLEMLERİ İLE İLGİLİ 
YAZDIĞIMIZ YAZIMIZ

YÜKSEKÖĞRETİM KURUMU 
BAŞKANLIĞI’NA YAZILAN YAZIMIZ

KUR’AN KURSU ÖĞRETİCİLERİNİN 
TALEPLERİ İLE İLGİLİ YAZIDIĞIMIZ 

YAZIMIZ

MÜEZZİN-KAYYIM KADROLARI İLE 
İLGİLİ YAZIMIZ

YÖNETİM HİZMETLERİ GENEL MÜDÜRÜ ZİYARET EDİLDİ
Genel Başkanımız Nuri ÜNAL, Yönetim 
Hizmetleri Genel Müdürü Sayın Mehmet 
Bilgin’i ziyaret etti.

Ziyarette; Genel Başkanımız Nuri ÜNAL’a, Genel Başkan 
Yardımcılarımız Hakan Paş, Mustafa Ünlü, Ankara-1 No’lu 
Şube Başkanımız Hamit Kahveci ve Ankara-1 No’Lu Şube 
Yönetim Kurulu Üyelerimiz eşlik ettiler. Ziyarette; Genel 
Başkan Ünal, Sendika olarak Diyanet çalışmalarına katkı 
sunduklarını söyledi. “Kurumumuz ve çalışanlarımızın 
her alanda en üst seviyede olması dileğimizdir” diyen 
Ünal, “araç olarak gördüğümüz sendika, Diyanet ve çalı-
şanların önündeki engelleri kaldırmak için bir vesiledir.” 
dedi.

Yönetim Hizmetleri Genel Müdürü Mehmet Bilgin’de 
ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile getirerek, çalış-
malar ve güncel konular ile ilgili değerlendirmelerde 
bulundu. Genel Başkanımız Ünal;  daha sonra personel-
leri odalarında ziyaret ederek, genel konular hakkında 
bilgiler verdi ve görüş alışverişinde bulunuldu.
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Orman Genel Müdürlüğünün yapmış olduğu Unvan Değişik-
liği sınavına katılım sağlayan kurum personellerine “Geçici 
Görev Yolluğu” ödenmesi konusunda Sendikamızca Orman 
Genel Müdürlüğü ile yapılan yazılı ve sözlü girişimlerimiz so-
nucu sınava katılım sağlayan personele Geçici Görev Yolluğu 
ödemesi gerçekleşecek olup, kurum personelinin mağduri-
yetinin giderilmesi konusunda yardımcı olan Orman Genel 
Müdürü Sayın Bekir KARACABEY’e  teşekkürlerimizi sunarız.

OGM Unvan Değişikliği Sınavına Katılan 
Personele Geçici Görev Yolluğu Ödemesi

TMO’DA HUKUK MÜCADELESİNİ KAZANDIK
Toprak Mahsulleri Ofisi Genel 
Müdürlüğü lojmanlarından 
istifade eden sendika üyeleri-
mizden yakıt ve kira bedelleri 
üzerinden KDV kesintilerinin 
yapılmaması için Ankara 
5.Vergi Mahkemesinde açtı-
ğımız davada Ankara 5.Vergi 
Mahkemesinin 12/09/2019 
tarih ve 2019/384 E.2019/822 
K. Sayılı kararı gereğince 

artık TMO Genel Müdürlüğü 
lojmanlarından istifade eden 
sendika üyelerimizden lojman 
ve kira bedelleri üzerinden 
KDV kesintisi yapılmayacaktır.

Genel Başkan Ahmet DEMİRCİ, özellikle Cumhurbaş-
kanlığın Hükumet Sistemi sonrası oluşturulan Tarım 
ve Orman Bakanlığı teşkilat yapısı, kurumsal üst düzey 
atamalar ile çalışma sistematiğinin taşra 
uygulamalarında yaşanan problemler 
konusunda Bakan Yardımcısı Sayın Aksu’ya 
bilgi verdi. Özellikle Bakanlığın merkez ve 
taşra birimleri arasındaki koordinasyon 
kopukluklarına Sendikamızca dikkat çekile-
rek, yapılan üst düzey atamalarda uyulması 
gereken ehliyet ve liyakat hususlarında 
Bakanlık üst yöneticilerinin hassas davran-
malarının zorunluluğu ifade edildi. Sistem 
değişikliği sonrası beklenen pozitif gelişme-

lerin hala ortaya çıkmamasının ana sebebinin bu olduğu 
ifade edildi.
Haberin devamı web sayfamızdadır.

Doğa Koruma ve Milli Parklar Genel 
Müdürlüğüne Atanan Sayın İsmail ÜZMEZ’i 
Makamında Ziyaret Ettik.
Genel Merkez Yönetim Kurulu olarak, 
Doğa Koruma ve Milli Parklar Genel 
Müdürlüğüne atanan Sayın İsmail ÜZMEZ’i 
makamında ziyaret ederek hayırlı olsun 
dileklerimizi kendilerine ilettik.
Hayırlı olsun ziyaretinde, Sayın Üzmez’e 
Tarım ve Orman Bakanlığı çerçevesinde 
yeniden yapılanan hizmet kolumuza bağlı 
Doğa Koruma ve Milli Parklar personel 
politikalarının geçmiş bazı olumsuz uygu-

lamaları ile yeni dönemde hizmet kolumuz 
çalışanlarının beklenti ve taleplerini kendi-
lerine ilettik.
Hizmet kolumuzda etkili bir Sendika 
olarak, Doğa Koruma ve Milli Parklar bün-
yesinde yapılacak her türlü teknik ve idari 
uygulamalar konusunda görüşlerimizi 
sunmaktan bu güne kadar çekinmediğimiz 
gibi bundan sonra da çekinmeden hem 
kurumumuz hem de kamu çalışanları için 
olumlu çabayı göstereceğimizi ifade ettik.
Ayrıca Doğa Koruma ve Milli Parklar Genel 
Müdürlüğünün kapatılacağı hususunda 

çıkan haberlerin çalışanlar üzerinde olum-
suz bir etki yarattığını ve bu muammanın 
ortadan kaldırılması gerektiğini Sayın 
Üzmez’e bildirdik.

Genel Müdür Sayın Üzmez, Doğa Koruma 
ve Milli Parklar Genel Müdürlüğünün 
kapatılmaması ile ilgili yapılan çalışmalar 
hakkında Yönetim Kurulumuza bilgi verdi. 
“Tüm personelimiz çalışmalarına her 
zamankinden daha gayretli bir şekilde 
devam etsinler. Mevcut kalıplaşmış kronik 
sıkıntıların çözümü için elimizden gelen 
her türlü gayreti göstereceğimizden 
kimsenin şüphesi olmasın. Birlik ve bera-
berlik içerisinde, Sendikanızla da fikir alış 
verişinde bulunarak başarılı çalışmalara 
hep birlikte imza atacağız.” dedi.
Bizle de Sayın Genel Müdürümüze bu mi-
safirperverliğinden  ve  hoş-sohbetinden 
dolayı kendilerine teşekkürlerimizi 
ileterek, yeni görevinde üstün başarılar 
diledik.

Prof. Dr. Hasan KALYONCU 
Personel Alımı ve Söz-
leşmeli Personelin Tayin 
Hakkını Sordu
TBMM Tarım Orman ve Köyişleri Komis-
yonu Başkan Vekili, Milliyetçi Hareket 
Partisi İzmir Milletvekili Prof. Dr. Hasan 
KALYONCU, Tarım ve Orman Bakanı Bekir 
PAKDEMİRLİ’nin yazılı cevaplaması talebi 
ile Tarım ve Orman Bakanlığına alımı öngö-
rülen kadro talebi ve sözleşmeli personelin 
atanma ve yer değiştirme taleplerinin 
karşılanması noktasında bir yazılı soru 
önergesi verdi.

SICAK BİR ORTAM
Sendika Genel Merkez Yönetim Kurulumuz-
ca  Sayın Kalyoncu’ya  makamında teşekkür 
ziyareti gerçekleşmiş olup ayrıca Tarım ve 
Ormancılık hizmet kolumuz ile ilgili pek 
çok konu istişare edilmiş ve ziyaretimiz 
Sayın Vekilimizin ev sahipliğinde sıcak bir 
ortamda gerçekleşmiştir. Sayın Milletveki-
limize göstermiş olduğu bu hassasiyetten 
dolayı Sendikamız, atama bekleyen meslek 
mensuplarımız ve hizmet kolumuz kamu 
görevlileri adına şükranlarımızı sunar, 
çalışmalarında başarılar dileriz.

TARIM VE ORMAN BAKANINA 
SORU ÖNERGESİ

Tarım Ve Orman Bakan 
Yardımcısı Mustafa Aksu’yu 
Makamında Ziyaret Ettik

Gerçekleşen ziyarette, Bakanlık çalışma ko-
nuları, personelin atanması ve yer değiştirme 
uygulamaları ve Orman Genel Müdürlüğü per-
sonel alımı mülakat konusu masaya yatırıldı.

DKMP Genel Müdürü Sayın İsmail Üzmez’e Hayırlı Olsun Ziyaretinde Bulunduk

TBMM Milliyetçi Ha-
reket Partisi Grup 
Başkanvekilleri 
Muhammet Levent 
BÜLBÜL ve Erkan 
AKÇAY makamla-
rında ziyaret edildi. 
Haberin devamı 
web sayfamızdadır.

TBMM MHP GRUP 
BAŞKANVEKİLLERİNE ZİYARET

TBMM Adalet ve Kalkınma Partisi Grup Başkanvekili 
Cahit ÖZKAN ziyaret edildi. Genel Merkez Yönetim 
Kurulumuzca TBMM’nde sürdürmekte olduğumuz 
Grup Başkanvekilleri ziyaretlerinin ikinci gününde 
Adalet ve Kalkınma Partisi Grup Başkanvekili Cahit 
ÖZKAN makamında ziyaret edildi.
Haberin devamı web sayfamızdadır.

EMEKLİLİKTE ZATİ SİLAH TAŞIMA VE 
BULUNDURMA HAKKI TBMM’DE KABUL EDİLDİ
Orman Muhafaza Memurlarının ve Orman Şeflerinin emeklilikten 
sonra silah taşıma ve bulundurma hakkının verilmesi için kanun 
teklifi TBMM’de kabul edildi.

05.12.2019 tarihinde Genel 
Merkez Yönetim Kurulumuzca 
Orman Genel Müdürü Sayın 
Bekir KARACABEY makamında 
ziyaret edildi.
Gerçekleştirilen ziyarette, 
11.11.2019 Saat 11.11 de 
11 Milyon Fidanı Toprakla 
Buluşturma kampanyasındaki 
başarılarından dolayı Genel 
Müdüre teşekkür edildi.
Uzun yıllardır personel açığı 
olan Orman Genel Müdürlüğü-
nün 5000 personel alımındaki 
uygulama sınavları konusun-
daki çekincelerimizi de ifade 
ettik. Alınacak olan persone-
lin hak ve hukukuna azami 
şekilde riayet edilmesi, farklı 
grupların personel alımları 
üzerinde kara propaganda-

larının kurum tarafından 
sorumluluk alınarak ortadan 
kaldırılmasını talep ettik.
 2019 yılında yapılan unvan 
değişikliği sınavını kazanan-
lara, 4 hizmet Bakanlığında 
ve 9 üniversitede olduğu 
gibi ya 100 tam puan veril-
mesi yada sınavda aldıkları 
puanlara mütenasip puanlar 
verilmesini oluşabilecek hak-
sızlıkların önüne geçilmesini 
sağlayacağını ve çalışanların 
kurum düzeyindeki güveninin 
sarsılmadan devam edeceğini 
ifade ettik. Genel Müdür Sayın 
Karacabey’e, Bölge Müdürlük-
lerinde Sendikal ayrımcılığın 
devam ettiğini ifade ettik. 
Haberin Devamı web sayfa-
mızdadır.

ORMAN GENEL MÜDÜRÜ SAYIN BEKİR 
KARACABEY’İ MAKAMINDA ZİYARET ETTİK

TBMM AK PARTİ GRUP 
BAŞKANVEKİLİNE ZİYARET

Kontrol ücretleri ile ilgili manipülasyona dikkat!
Sakarya Tarım ve Orman İl Müdürlüğü 
tarafından 80 İl Müdürlüğüne “Kontrol Ek 
Ödeme Tazminatı ile ilgili açılan davalar” ko-
nulu bir bilgilendirme yazısı yazılmış ve Gıda 
Kontrol Ücretlerinin 
talebi ile ilgili “yargı 
sürecinin sonlandığı, 
bundan böyle mev-
cut idari uygulama 
dışında bir talepte 
bulunulamayacağı” 
iması oluşturulmaya 

çalışılmıştır.
Sakarya İl Müdürlüğü İdarecilerince, üzerine 
vazifede olmadan yazdıkları ve tüm İl 
Müdürlüklerine gönderdikleri  bahse konu 

sözde bilgilendirme yazısı, 
Hizmet kolumuz kamu ida-
recilerinin ve kamu çalışan-
larının aklını karıştırmaya 
yönelik, tamamen manipüla-
tif bir yazıdır.
Mahkeme kararlarına web 
sayfamızdan ulaşabilirsiniz.
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Döner Sermayeler İçin Tüm 
Türkiye’de Alanlardaydık
Türk Sağlık-Sen şubeleri tüm illerde dibe vuran, sıfırı gören döner sermayeler için meydanlara çıktılar.

TEŞKİLATIMIZA VE SAĞLIK 
ÇALIŞANLARINA TEŞEKKÜR 
EDERİZ
Yaptıkları basın açıklamaları ile Çalışanı mer-
keze alan bir döner sermaye sistemi isteğimizi 
dile getirdiler. Çalışanların taleplerini Türkiye 
kamuoyuna bir kez daha haykırdılar.  Yapılan 
açıklamalarda adaletli bir döner sermaye düzeni 
kurulana, çalışanların aldığı ücretler makul bir 
düzeye çıkarılana ve talepleri karşılana kadar müca-
delemizi sürdüreceğimiz vurgulandı.  Eylemlerimize 
katılarak destek veren tüm sağlık çalışanlarına teşekkür 
ederiz.

Genel Başkan Önder Kahveci:
Sağlık Çalışanları Emeğinin, 
Alın Terinin Karşılığını İstiyor

Döner sermayeler için Türkiye genelinde sendikamızın 
şubeleri alanlara çıkarken Genel Başkanımız Önder 

Kahveci ve Genel Başkan Yardımcılarımız İsmail Türk 
ile Kenan Karaçam Ankara Üniversite Şubemizin 

İbn-i Sina Hastanesi önünde gerçekleştirdiği eyleme 
katıldılar. Genel Başkan Yardımcılarımız Mustafa Köse 

ile Mustafa Yiğit ise Ankara 1 Nolu şubemizin şehir 
hastanesi önünde gerçekleştirdiği eyleme katıldılar.

Eylemde  “Döner Hakkımız, Söke Söke Alırız. Gelirse 
Döner, Çalışan Güler. Kapıya Dayandık, Beklemekten 
Usandık. Çalışan Burada, Dönerler Nerede,” sloganları 
atıldı. “Emek=Ekmek=Döner, Yedirmeyiz Beyler. Döner 
Bitti Sıra Maaşa Mı Gelecek? Para Var, Döner Yok. 
Giden Dönerimiz Ne Gün Döner Cebimize. Ödenmeyen 
Döner Yapmışlar. Bol Dönerli Günler İsteriz. Döner 
Sermayeyi Nasıl Bilirdiniz? Döner Sermaye Aranıyor? ” 
dövizleri taşındı. 

İNSANCA YAŞANABİLECEK BİR 
ÜCRET TALEP EDİYORUZ
Burada bir açıklama yapan Genel Başkanımız Önder 
Kahveci 650 bin sağlık çalışanın fedakârca görev 

yaptığını belirterek, “Sağlık çalışanları gayret 
ediyorlar. Fedakârlıkta bulunuyorlar.  İstedikleri 
tek bir şey var; insanca yaşayabilecekleri bir 
ücret. İhtiyaçlarını karşılayacak iş 
ve yaşam dengesinin kuracak 
bir ücret talep ediyorlar. Bu 
taleplerinde de son derece 
haklılardır.” dedi.  

SAYIN BAKANA, YÖK 
YETKİLİLERİNE ÇAĞRI YAPIYORUM
Döner sermaye sorununun yıllardır devam 
ettiğine dikkat çeken Genel Başkanımız Önder Kahveci 
“Yıllardır hiçte tasvip etmediğimiz bir ücret politi-
kası uygulanıyor; hastanelerimiz çalışsın kazansın o 
kazançlardan da çalışanlara pay verilsin. Biz çalışı-
yoruz kazanıyoruz emek veriyoruz, ama hak ettiği-
mizi alamıyoruz.  Hem Sayın Bakana, hem de YÖK 
yetkililerine  çağrı yapıyorum. Bu döner sermayeleri 
düzeltmezseniz, bilin ki sağlık çalışanları bu meselenin 
peşini bırakmayacaklardır. Şu anda sağlık çalışanları 
Türkiye’nin 81 ilinde sendikamız öncülüğünde emeği 
için ekmeği için bir kez daha haykırıyor. Ya bu işi düzel-

tin, ya  da düzeltin diyor.” şeklinde konuştu. 
YOKSULLUK SINIRININ ÜSTÜNDE 
BİR ÜCRET OLMALI
Sağlık çalışanlarının kendi bütçelerini yapamadıkla-

rını belirten Genel Başkanımız Önder 
Kahveci “ Biz hak ettiğimizden fazlasını 
istemiyoruz. Biz emeğimizi istiyoruz. 
Alın terimizin karşılığını istiyoruz. Do-

layısıyla gelin bu sorunu zaman 
geçirmeden bir an önce çözüme 
kavuşturalım. En azından sağlık 
çalışanları ayın sonu itibariyle 
ne kadar ücret alabileceklerini 
bilsinler. Şu anda insanlar 
kendi bütçelerini yapamıyor-
lar. Çünkü siz maaş artı dö-
ner sermaye diye bir sistem 

getirmişsiniz.  Yıllarca söyledik 
bu sistem sürdürülebilir bir sistem 
değil diye. Bizim hedefimiz sağlık 
çalışanlarını yoksulluk sınırının 
üstünde bir ücrete kavuşturmaktır.” 

dedi. 
Haberin devamı web sayfamızda...
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Türk Kültür Sanat Sendikası 
Teşkilatlarıyla Büyüyor

Ahlat Müzesi

Bartın İl Ziyareti

Karabük Ziyaret

Siirt Van Ziyaret Zonguldak İl Ziyareti

Bartın

Bitlis İl Ziyareti

Muş
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İLETİŞİM BİLGİLERİ
Resepsiyon Tel : (312) 320 20 25      
Müdüriyet Tel : (312) 320 20 26      

Faks : (312) 320 20 29
E-Posta : konukevi@turksagliksen.org.tr
Adres : Demirlibahçe Mahallesi Doğanbahçesi Sokak 
No : 27 Mamak/Ankara

Tali Görevdeki Kusurdan Dolayı 
Verilen Cezaya Mahkemeden İptal

Eskişehir’de 
Acil Tıp 
teknisyeni 
olarak gö-
rev yapan 
üyemizin 
Ambulans 
şoförlüğü 
görevi 
sırasında 
yaptığı 
kazalardan 
dolayı gö-
rev yerinin 
değişti-
rilmesi 
nedeniyle 
sendikamız 
tarafın-
dan dava 
açılmıştı.

Davayı görüşen Eskişehir İdare Mahke-
mesi söz konusu olayda üyemizin asli 
görevi değilken verilen tali bir görevde 
yaptığı faaliyetlerden dolayı görev 
yeri değişikliğinin yapıldığı belirtildi.  
Mahkeme üyemizin asli hizmeti yönün-
den bir kusuru veya hizmet yönünden 
sakıncasının tespit edilmediğine dikkat 
çekti. Mahkeme tarafından  “İşleme 

konu eyleminin sürücülük faaliyetinden 
kaynaklandığı, şoför kadrosunda görevli 
olmadığı, asli kadrosunda görev yapma-
sının sakıncalarına yönelik herhangi bir 
isnat bulunmadığı gibi değerlendirme 
yapılmadığı,” ifade edilerek görev yeri 
değişikliği işleminin hukuka uygun ol-
madığına hükmedildi. Mahkeme yapılan 
işlemin iptaline karar verdi.

GEREKÇEYİ BOZMA KARARI
İdare tarafından üyemize 20 ihtar puanı ceza 
verilmesi nedeniyle sendikamız tarafından dava 
açılmıştı. Davayı görüşen İstanbul 13. İdare 
Mahkemesinin cezanın iptali yönündeki talebimizi 
reddetmesi üzerine Danıştay söz konusu kara-
rın hukuka uygun olmadığı gerekçesiyle bozma 
kararı vermiş ve yeni bir karar vermek üzere idare 
mahkemesine geri göndermişti.  Fakat İstanbul 
13. İdare Mahkemesi red kararında ısrar ederek,  

bozma kararına uymayarak yeni bir red kararı ver-
mişti. Israr kararının tarafımızca temyizi üzerine  
Danıştay İdari Dava Daireleri Genel Kurulu verdiği 
kararda örgütlenme özgürlüğüne dikkat çekti. 
Kurul kararında “ sendikalar tarafından, ekonomik, 
sosyal ve mesleki hak ve çıkarların ve bu kapsam-
da özlük ve parasal haklarının çalışma koşullarının 
korunması, iyileştirilmesi, geliştirilmesi bu konula-
ra dikkat çekilmesi ve kamuoyu oluşturulmasının 
sağlanması amacıyla aldıkları kararlar uyarınca 
kamu görevlilerinin toplantı, gösteri ve iş bırakma 
eylemlerine katılmalarında demokratik bir toplum-
da sakınca bulunmadığı; anılan eylemlerin AİHS 11. 
Maddesi kapsamında korunması gerektiği açıktır” 
denildi. Dava konusu uyuşmazlığında bu kapsamda 
olduğunu belirtilerek dava konusu işlemde hukuka 
uyarlılık bulunmadığına karar verildi. Davanın 
reddi yolundaki ısrar kararında hukuki isabet 
bulunmadığına dikkat çekilerek temyiz istemin 
kabulüne ceza ile ilgili yerel mahkeme kararının 
bozulmasına hükmedildi.

Danıştay İdari Dava Daireleri Kurulu İş 
Bırakmaya Verilen Cezaya Noktayı Koydu
Sendika kararıryla kamu görevlilerinin toplantı, gösteri ve iş bırakma eylemlerine katılma-
larında demokratik bir toplumda sakınca yoktur. İstanbul’da görevli bir aile sağlığı çalışanı-
mız sendikamızın aldığı iş bırakma kararını uygulamıştı.

Çalışanların online derslere 
katılabilmelerini istedik.
BAŞVURU YAPILDI
Uzaktan öğretim ile ön lisans veya lisans tamam-
lama eğitimi alan sağlık çalışanlarının dersleri 
online ortamda takip etmelerine imkan sağlayan 
üniversitelere ait internet sitelerinin kurum-
larda erişime kapalı olması nedeniyle Sağlık 
Bakanlığı’na sendikamız tarafından bir başvuru 
yapıldı.

KATILIM ZORUNLU
Yapılan başvuruda ön lisans veya lisans tamamla-
mada bazı derslere online katılımın zorunlu oldu-
ğuna dikkat çekildi. Özellikle nöbet usulü çalışan 
personeller açısından bu erişimin sağlanamama-
sının eğitim ve öğretim hakkının ihlali anlamına 
geleceğine dikkat çekilerek “Personeller nöbet 
saatleri içerisinde Kurumlarında internet eri-
şimine kapatılan programlar sebebiyle sıkıntı 
yaşamakta, katılım zorunluluğu olan derslerde 
canlı olarak internet erişimi sağlayamamaları 
sebebiyle eğitim ve öğretim haklarından mahrum 
kalarak bu gibi durumlarda mağdur olmaktadır-
lar.” denildi. 

İNTERNET ERİŞİMİ
Başvurumuzda uzaktan öğretim programlarına 
dahil olarak, önlisans ve lisans tamamlama yapan 
sağlık personellerinden özellikle nöbet usulü 
çalışanların, nöbet saatleri içinde ilgili derslere 
katılımı konusun-da kolaylık sağlanması ve dahil 
oldukları programların internet erişimine açılma-
sı için gerekli düzenlemenin yapılması istendi.

Uzaktan Eğitim 
Programlarının 
Erişime Açılması 
İçin Başvurduk

Açılışa MHP Genel Sekreteri İsmet Büyü-
kataman, Genel Başkan Yardımcıları Yaşar 
Yıldırım, Deniz Dep-boylu, Mevlüt Karakaya 
ve Kamil Aydın, Ülkü Ocakları Genel Başkanı 
Sinan Ateş, TÜRKAV Genel Başkanı Ebube-
kir Korkmaz, Ankara Ülkü Ocakları Başkanı 
İlker Darıcı  ile Konfederasyonumuza bağlı 
sendikaların genel başkanları, Yönetim 
kurulu üyeleri ve şube başkanlarımız 
katıldılar. 

GELECEĞE TAŞIYACAĞIZ
Genel Başkanımız Önder Kahveci  konukevi-
mizin açılışında yaptığı konuşmada Konuke-
vimizi kendi im-kanlarımız ile yaptığımıza 
dikkat çekerek “Biz kurucu değerlerine 
sahip çıkarak gelenekten geleceğe taşıya-
cağız. Bu anlamda yeni hizmetleri önemsi-
yoruz. Konukevimiz helalinden yapılmış bir 
binadır. Kendi öz kaynaklarımızla yaptık. 

Uzun süredir yapmak istiyorduk. Yapmak 
arzusundaydık. Çok şükür ki gerçekleştir-
dik.  Sendikamıza konukevimizi kazandır-
dık. Buradan sadece Türk Sağlık-Sen değil, 
Türkiye Kamu-Sen bağlı sendikalarımızın 
üyelerinin tamamı ve yakınları faydala-
nacak. Bizle beraber yüreği atan herkese 
bu kapımızı açık. Toplam kapasitemiz 88 
kişilik. Türkiye Kamu-Sen olarak sürekli  ku-
rumsal anlamda yeni hizmetleri yapıyoruz. 
Misafirhanemiz ile de sosyal sendikacılık 
alanında önemli bir hizmeti gerçekleştirmiş 
olduk. Bir Konukevi’nde İstanbul’a açmak 
istiyoruz. İnşallah onu da gerçekleştirece-
ğiz” dedi.
Açılışımızda bir konuşma yapan MHP Genel 

Başkan Yardımcısı Sayın Yaşar Yıldırım’da 
Konukevimizin hayırlı olmasını dileyerek 
sivil toplumda bu tür hizmetlerin önemli 
olduğunu vurguladı. Konukevini oldukça 
beğendini belirten Yıldırım çalışmaları-
mızda kolaylıklar diledi. 
Konuşmaların ardından yapılan dua ile 
Konukevimiz kurdele kesilerek açıldı ve 
hizmete başladı.  Teşkilatımıza ve üyeleri-
mize hayırlı olsun.

Ankara’da Konuk Evimiz Açıldı
Sendikamızın Konukevi 25 Kasım 2019 tarihinde açılışı yapılarak hizmete başladı.
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Türkiye’nin Sendikası Türk Enerji-Sendikamız Türkiye’nin dört 
bir yanından gelen Türkiye sevdalısı yiğit yürekli uç beyleri, 
şube Başkanlarımız ve İl temsilcilerimiz ile Antalya’da Eğitim ve 
Bilgilendirme toplantımızı büyük coşku ile gerçekleştirdik.

SENDİKAMIZ BAŞKANLAR 
KURULU TOPLANTIMIZI YAPTIK

Genel Başkanımız Mustafa Tümer ve Genel Başkan Yardım-
cımız Selamet Eryiğit, Teiaş Genel Müdürümüz Sn. Orhan 
Kaldırım beye ziyaret etti. Ziyarette başta Görevde yüksel-
me ve ünvan değişikliği olmak üzere norm kadro çalışması 
ile çalışanlarımızın ve üyelerimizin sorun ve taleplerini 
ilettiler. Görüşmede gösterdiği yakın ilgi ve alakadan 
dolayı Genel Müdürümüze teşekkür ediyor, çalışmalarında 
başarılar diliyoruz.

TEİAŞ GENEL MÜDÜRLÜĞÜ ZİYARETİ

Genel Başkanımız Mustafa Tümer; Genel Başkan Yardımcımız Sela-
met Eryiğit ve Şeker-İş Genel Başkanı İsa Gök Başkanımızla Türkiye 
Şeker Fabrikaları Genel Müdürümüz Sn. Mücahit Alkan beyi maka-
mında ziyaret ederek Çalışanlarımız ve çalışma hayatının sorunları 
ve çözüm yolları hakkında görüş alış verişinde bulunuldu.

ŞEKER FABRİKALARI GENEL MÜDÜRLÜĞÜ ZİYARETİMİZ

Sendika Genel Merkez Heyetimiz MSB Ant 
NATO POL  Tesisler İşletmeleri  Başkanımız 
Sn.Arif Koyuncu ve Başkan Yardımcımız Sn. 
İsmail Koç’a ziyarette bulunarak Kurum ça-
lışanlarının sorunları ve çözümleri hakkında 
görüş alışverişinde bulunmuştur.

Genel Başkanımız Mustafa Tümer; Sendikamız 
Çukurova şube teşkilat çalışmaları kapsamında 
Adana Valimiz Sn. Mahmut Demirtaş’ı , Şube Baş-
kanımız Mehmet YEYEN ve Şube Başkan Yardımcı-
ları Ali Yılmaz, İlker Şevik ve İl temsilcimiz Selçuk 
Diker  ile ziyaret ederek Türkiye Kamu-Sen ve Türk 
Enerji-Sen üyelerimiz ile çalışma hayatı ve Türkiye 
gündemi üzerine değerlendirmeler yapılmıştır. Sn. 
Valimize heyetimize gösterdiği yakın ilgi ve alaka-
dan dolayı teşkilatımız adına teşekkür ediyoruz.

Sendika heyetimiz, Genel Başkan Yardımcı-
mız Osman Kılıç, Ankara 1 Nolu Şube Başka-
nımız Cihangir Hulusi Gök, Yönetim Kurulu 
üyeleri Alper Tol, Ali İhsan Atak ile Anadolu 
Kızılırmak Şube Başkanı İlker Mazılıgüney  
ve Çankırı İl temsilcimiz Muhsin Şentürk 
ile birlikte MKE Kurumu Genel Müdürlüğü 
görevine atanan Sn.Yasin Akdere’ye hayırlı 
olsun ziyareti gerçekleştirdi. Heyetimize 
gösterdiği yakın ilgi ve alakadan dolayı Genel 
Müdürümüze teşekkür ediyor, çalışmalarında 
başarılar diliyoruz.

MSB ANT NATO POL İŞLETMELERİ 
DAİRE BAŞKANLIĞI ZİYARETİMİZ

ADANA VALİLİĞİ ZİYARETİ

ANADOLU KIZILIRMAK ŞUBE ZİYARETİ

EÜAŞ GENEL MÜDÜRLÜĞÜ 
ZİYARETİ

MKEK GENEL MÜDÜRLÜĞÜ 
ZİYARETİMİZ

HAKKARİ VALİLİĞİ ZİYARETİMİZ
Hakkari Valiliğimizi ziyaret ederek Vali 
Yardımcısı ve Belediye Başkan Vekili Sn.Aziz 
Gölbaşı  makamında ziyaret ederek teşkilatı-
mız adına başarı dileklerimizi ilettik.

Bahçeşehir Üniversitesi 
Bursa’da yaptığı 4.Siyaset 
Okulu Eğitim proğramı 
dahilinde “Türkiye’de 
Çalışma Hayatı, Sendika-
ların yeri, önemi, toplu 
sözleşme kararları, Özel-
leştirme Uygulamaları, 
Endüstri 4.0, ve istihdam 
politikaları ”üzerine bilgi, 
tecrübe ve düşüncelerini 
paylaştı.

GENEL BAŞKANIMIZ BAHÇEŞEHİR 
ÜNİVERSİTESİ SİYASET OKULUNDA

GAZİANTEP TEŞKİLAT ÇALIŞMASI

TEŞKİLAT ÇALIŞMALARI ÇUKUROVA ŞUBEMİZDE TAMAMLANDI

TEŞKİLAT ÇALIŞMAMIZ DOĞU ANADOLU’DA TAMAMLANDI TEŞKİLAT ÇALIŞMALARIMIZ MARMARA ŞUBEMİZDE

2020 YILI TÜM TEŞKİLATIMIZA VE 
TÜRKİYEMİZE HAYIRLI UĞURLU OLSUN

Mustafa TÜMER
Türk Enerji-Sen Genel Başkanı

2020 yılı tüm 
teşkilatlarımıza, 

ülkemize, milletimize 
devletimize, Türk İslam 
coğrafyasına hayırlara 

vesile olsun. 

HATAY DSİ MAKİNE İKMAL

ADANA MTA DOĞU AKDENİZ BÖLGE MÜDÜRLÜĞÜ 

HAKKARİ

HAKKARİ DSİ

İSKENDERUN MSB ANT NATO POL 

HATAY TÜRKİYE KAMU-SEN İL TEMSİLCİLİĞİ 

HAKKARİ DSİ BURSA

BURSA

ÇANAKKALE

ÇANAKKALEVAN TEDAŞ
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Genel Başkanımız Mustafa Nurullah Albayrak, DHMİ 
Genel Müdürü Sayın Hüseyin Keskin’i Ziyaret Etti

Genel Başkanımız Mustafa Nurullah 
ALBAYRAK, Genel Başkan Yardımcıları-
mız Filiz ŞAHİN ve Fuat DEMİRDÖĞER ile 
Şube Başkanımız Özgür AYDIN ile birlik-
te, DHMİ Genel Müdürlük görev atanan 
Sayın Hüseyin KESKİN’i ziyaret ederek 
yeni görevinin hayırlı olmasını diledi.
Göstermiş olduğu ilgi ve alakadan dola-
yı kendisine teşekkür ederiz.

Genel Başkanımız Mustafa 
Nurullah Albayrak, UAB 
Altyapı Yatırımları 
Genel Müdürü Sayın Yalçın 
Eyigün’ü Ziyaret Etti

Genel Başkanımız Mustafa Nurullah ALBAY-
RAK, Genel Başkan Yardımcılarımız Filiz 
ŞAHİN ve Fuat DEMİRDÖĞER ile Şube Baş-
kanımız Yalçın UZUNKAYA ile birlikte, UAB 
Altyapı Yatırımları Genel Müdürlük görev 
atanan Sayın Yalçın EYİGÜN’ü ziyaret ederek 
yeni görevinin hayırlı olmasını diledi.
Göstermiş olduğu ilgi ve alakadan dolayı 
kendisine teşekkür ederiz.

Genel Başkanımız Mustafa 
Nurullah Albayrak, Ulaştırma Ve 
Altyapı Bakan Yardımcısı Sayın 
Selim Dursun’u Ziyaret Etti
Genel Başkanımız Mustafa Nurullah ALBAYRAK, 
Genel Başkan Yardımcılarımız Filiz ŞAHİN ve Fuat 
DEMİRDÖĞER, Şube Başkanımız Yalçın UZUNKAYA ile 
birlikte Ulaştırma ve Altyapı Bakan Yardımcısı Sayın 
Selim DURSUN’u ziyaret ederek, işkolumuzda yer 
alan kurumlarda görev yapan personelin yaşamış 
oldukları sorunlar hakkında istişarelerde bulundu.
Göstermiş olduğu ilgi ve alakadan dolayı Bakan 
Yardımcısı Sayın Selim DURSUN’a teşekkür ederiz.

Genel Başkanımız Mustafa Nurullah ALBAY-
RAK, Genel Başkan Yardımcımız Filiz ŞAHİN, 
Şube Başkanlarımız Gürsel KOÇ ve Hüseyin 
BALABAN ile birlikte, TCDD Taşımacılık A.Ş 
Genel Müdür Yardımcılığı görevine atanan 
ve bugün gerçekleştirilen devir teslimin 

ardından görevine başlayan Sayın Şinasi 
KAZANCIOĞLU’nu ziyaret ederek yeni göre-
vinin hayırlı olmasını diledi. Genel Müdür 
Yardımcımız Sayın Şinasi KAZANCIOĞLU’na 
yeni görevinin hayırlı olmasını temenni 
ediyor, başarılarının devamını diliyoruz.

Genel Başkanımız Mustafa Nurullah Albayrak, TCDD 
Taşımacılık A.Ş. Genel Müdür Yardımcılığı Görevine 
Atanan Sayın Şinasi Kazancıoğlu’nu Ziyaret Etti

Ezici bir çoğunlukla Yetkili Sendika olduğumuz 
TÜVASAŞ Genel Müdürlüğünde, daha önceki yetkili 
sendika tarafından yıllardır yapılmayan Kurum İdari 
Kurulu toplantısı, sendikamızın yetkiyi almasından 
sonra uzun bir aranın ardından tekrar gerçekleşti-
rildi.
TÜVASAŞ Genel Müdür Vekili Sayın Dr.Yakup 
KARABAĞ’ın başkanlığında gerçekleştirilen toplantı-
ya Sendikamızı temsilen Genel Başkanımız Mustafa 
Nurullah ALBAYRAK, Genel Başkan Yardımcımız 

Fuat DEMİRDÖĞER, Şube Başkanımız Ali Azem FIN-
DIK ve Şube Yönetim Kurulu Üyelerimiz katılırken, 
TÜVASAŞ’ı temsilen ise, Genel Müdür Yardımcıları 
Sayın Ali KOZALLIK ile Sayın Turgut KÖKSAL, 
Teftiş Kurulu Başkanı Sayın Sinan SEVİM, I.Hukuk 
Müşaviri Sayın Av.Faruk SINIR ve İdari İşler Dairesi 
Başkanı Sayın Mücahit YILDIZ katıldı.
Son derece verimli geçen Kurum İdari Kurulu 
toplantısında, uzun süredir gerçekleştirilmeyen 
KİK toplantıları nedeniyle mağdur olan ve çeşitli im-

kanlardan yararlanamayan TÜVASAŞ personelinin, 
yaşadıkları mağduriyetlerin telafisi ve yeni haklar 
elde etmesi için gündeme aldığımız konularla ilgili 
istişarelerde bulunuldu.

Uzun Süredir Yapılmayan TÜVASAŞ Kurum 
İdari Kurulu Toplantısı Gerçekleştirildi

31 Ekim-3 Kasım 2019 tarihleri arasında Şube 
Başkanlarımız ve İl Temsilcilerimizin katılımıyla 
“Haklı Dava, Güçlü Sendika” ve “ Ne Ben, Ne 
Sen Hep Birlikte Türk Ulaşım-Sen” temalarıyla 
Genişletilmiş Başkanlar Kurulu Toplantımız 
gerçekleştirildi. 

Saygı duruşu ve İstiklal Marşımızın okunma-
sıyla başlayan ve  gece geç saatlere kadar 
gerçekleştirilen istişare toplantıları ile süren 
Genişletilmiş Başkanlar Kurulumuzda ulaştır-
ma hizmet kolunda yer alan kurumlarımızda 
yaşanan sorunlar başta olmak üzere, fiyasko ile 
sonuçlanan ve hiçbir hakkın alınamadığı toplu 
sözleşme, Havacılık Tazminatı, ARFF Memurla-
rına Teknikerlik unvanı verilmesi, Makinistlerin, 
TTM’lerin, Teknisyenlerin, Teknikerlerin, Apron 
Memurlarının, Hat Bakım Onarım Memurlarının 
ve diğer unvanlarda görev yapan arkadaş-
larımızın yaşamış oldukları sorunlar ile ilgili 
istişarelerde bulunuldu. Gerçekleştirilen toplan-
tılarda ayrıca 2020 yetki döneminde yapılacak 
çalışmalar ile izlenilecek yol haritası belirlendi.
Genişletilmiş Başkanlar Kurulumuzda TRT Ana 
Haber Spikeri Tunç Tuncel tarafından, Kurumsal 
İletişim, Stres Yönetimi ve İkna Kabiliyeti konu-
larında, Sivas Barosu Genel Sekreteri Av. Serhat 
ALBAYRAK tarafından ise Kamu Görevlilerinin 
Yargısal Hakları ve Mobbing ile ilgili katılımcıla-
ra eğitim verildi. 
Toplantının sonunda ise, Vatanımızın geleceği 
için canla başla görev yapan Mehmetçikle-
rimize destek olmak amacıyla hep birlikte 

Asker Selamı verilerek Şanlı Türk Bayrağımız 
dalgalandırıldı. 

BELİRLENEN YOL: BİRLİK BERABERLİK 
İÇİNDE HEP BİRLİKTE GENEL YETKİLİ 
SENDİKA OLMA YOLUDUR
Yapılan Genişletilmiş Başkanlar Kurulu toplan-
tılarımızın sonuçları itibari ile tüm ulaştırma 
hizmet kolunda görev yapan arkadaşlarımıza 
için hayırlara vesile olmasını dileriz.

YETKİ YÜRÜYÜŞÜMÜZÜ ANTALYA’DAN BAŞLATTIK

SENDİKAMIZDAN BİR HUKUK ZAFERİ DAHA
DHMİ Genel Müdürlüğü Personeli Yer Değiştirmeye 
İlişkin Usul ve Esaslar Yönergesinin 6.maddesinin 
(i) bendinin YÜRÜTMESİ DURDURULDU. Sivas 
Nuri DEMİRAĞ Havalimanında görev yapan ARFF 
Memuru üyemiz tarafından, Sivas Barosu Genel 
Sekreteri aynı zamanda Türkiye Kamu-Sen Sivas 
İl Avukatı Serhat ALBAYRAK aracılığıyla, Üyemizin 
2016 yılında yapılmış olan atama sebebiyle hizmet 
puanından 3 puan düşürülmesine karşı Danıştay 
İkinci Dairesi’nde açılan dava açılmıştı. Açılan 
davada Av. Serhat ALBAYRAK tarafından, dava 
konusu yönergenin, 2016 yılında yapılan tayinden 

sonraki bir tarih olan 23.01.2019 tarihinde yürürlüğe 
girdiği; bu sebeple, yürürlük tarihinden sonra 
yapılacak atamaları kapsaması gerektiği gerekçe 
olarak gösterilmiş ve dava sonucunda Danıştay 
İkinci Dairesi tarafından, DHMİ Genel Müdürlüğü 
Personeli Yer Değiştirmeye İlişkin Usul ve Esaslar 
Yönergesinin 6.maddesinin (i) bendinin YÜRÜTMESİ 
DURDURULMUŞTUR.
Bu karar ile birlikte, Yönergenin yürürlüğe girdiği 
23.01.2019 tarihinden önce yapılan tayinler nedeniy-
le, çalışanların hizmet puanından 3 puan düşürül-
mesinin önüne geçilmiştir.
Değerli DHMİ Çalışanlarına duyurulur.

Türk Ulaşım-Sen olarak alanlarda 
olmaya ve işyeri ziyaretlerine ara-
lıksız devam ediyoruz. Bu kapsam-
da son olarak Diyarbakır, Batman, 
Siirt, Van, Tatvan, Muş, Bingöl ve 
Şanlıurfa’da bulunan tüm işyerleri 
ziyaret edilmiş, buralarda görev 
yapan arkadaşlarımızla istişareler-
de bulunarak sorunların çözümü 
için fikir alışverişinde bulunuldu.

İŞYERİ ZİYARETLERİMİZ 
ARALIKSIZ DEVAM EDİYOR

Genel Başkanımız Mustafa Nurullah ALBAYRAK, Genel Başkan 
Yardımcımız Filiz ŞAHİN, Şube Başkanlarımız Gürsel KOÇ ve 
Hüseyin BALABAN ile birlikte, TCDD Genel Müdürü Sayın Ali 
İhsan UYGUN’u ziyaret ederek personeli sorunları başta olmak 
üzere bir çok konu üzerinde istişarelerde bulundu. Göstermiş 
olduğu ilgi ve alakadan dolayı kendisine teşekkür ederiz.

Genel Başkanımız Mustafa Nurullah Albayrak, TCDD 
Genel Müdürü Sayın Ali İhsan Uygun’u Ziyaret Etti
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Adana Büyükşehir Belediyesi’ne bağlı Ada-
na Su ve Kanalizasyon İdaresi (ASKİ)’nde 
çalışan sözleşmeli memurlara gönderilen 
30 Aralık’ta iş akitlerinin sona ereceği ile 
ilgili ‘hiçbir hukuki dayanağı olmayan’ yazı 
bütün çalışanları üzdü. 30 Kasım 2019 
günü ASKİ’de çalışan 115 sözleşmeli memu-
ra iş akdinin 30 Aralık’ta sona ereceğini 
belirten yazı tebliğ edildi. Bunun üzerine 
Türk Yerel Hizmet-Sen Genel Başkanı 
Mustafa YORULMAZ, Genel 
Başkan Yardımcıları Ali 
Rıza KAYAR, Mustafa Ali 
ALGIN, Hüseyin ARSLAN-
KÖYLÜ ile Türkiye KAMU-
SEN Avukatları Av.Uğur 
ÖZTÜRK ve Av. Oğuzhan 
KOCADURMUŞOĞLU’un 
da katıldığı bir toplantı 
gerçekleştirildi. Türk Yerel 
Hizmet-Sen Adana Şube 
Başkanı Selçuk DİKER’in ter-
tip ettiği toplantıda Adana 
Büyükşehir Belediyesi ve 
ASKİ çalışanları üyelerimiz 

sorunlarını dile getirdiler.
Genel Başkan Mustafa YORULMAZ; “Her ne 
sebeple olursa olsun, her şartta üyeleri-
mizin yanında olacağız, her türlü hukuki 
desteği sağlayacağız” mesajı verdi. Av 
Uğur ÖZTÜRK ise konuşmalarında “Hiçbir 
hukuki geçerliliği olmayan tamamen siyasi 
nedenlerle ekmeğinin derdinde olan onlar-
ca çalışanın işsiz konulması hiçbir vicdana 
sığmaz.”  şeklinde tepki gösterdi.

Adana Şube’de ASKİ’de Çalışan Sözleşmesi 
İptal Edilen Üyelerimize Destek

Sendikamızın Genel Başkanı Mustafa 
YORULMAZ 18-22 Kasım tarihleri 
arasında İstanbul Şubemizde teş-
kilat çalışması yaptı. Genel Başkan 
YORULMAZ’a İstanbul Şube Başkanı-
mız Ramazan KARAKUŞ ve Yönetim 
Kurulu Üyeleri, Ahmet YASLAN, Oğuz-
han ÇOBAN, Serpil ZEREY, Ercüment 
TAŞDEMİR, İşyeri temsilcisi Rasim 
DAĞHAN eşlik etti.
 Üyeler ve belediye yöneticile-
ri ziyaret edildi. İstişarede bulunuldu,  
Yönetime üyelerimizin sorunları iletil-
di. Bu kapsamda; İstanbul Büyükşehir 
Belediye Başkan Vekili Sayın Hüseyin 
AKSU, Sultangazi Belediye Başkanı 
Av Abdurahman DURSUN, Maltepe 
Belediye Başkan Vekili Savaş EROĞLU, 
Avcılar Belediye Başkan Yardımcısı Ali 
Rıza DEĞİRMENCİ, Kartal Belediyesin-
de Üyelerimiz ziyaret edildi. Ardından 
Kırklareli Belediye Başkanı Murat 

GERENLİ, Vize Belediye Başkanı Dr. 
Ercan ÖZALP, Alpullu Belediyesinde 
üyelerimiz ziyaret edildi.

İstanbul Şube’de Teşkilat Çalışması

Türk Yerel Hizmet-Sen Eğitim ve İstişare 
Toplantısı 4-7 Kasım 2019 Tarihleri 
Arasında Antalya/Kemer’de yapıldı

4 Kasım 2019 Pazartesi günü Şube Başkanları ve 
Genel Merkez Yönetim Kurulunun Katılımıyla Genel 
Başkanımız Mustafa YORULMAZ Başkanlığından 
Şube Başkanlar Kurulu toplantısı yapıldı. Toplantıda 
tüm şubeler söz alarak çalışmaları hakkında bilgi 
verdiler, sorunlarını dile getirdiler.
Şube Başkanlar Kurulu Toplantısı 5 Kasım 2019 
Salı Günü Genel Merkez Yönetim Kurulu, Denetim 
Kurulu, Disiplin Kurulu ve Sendikamızın Şube Yö-
netim Kurullarının katılımlarıyla, Genel Başkanımız 
Mustafa YORULMAZ Başkanlığında başladı. Toplan-
tıda Türk Haber-Sen Genel Başkanı Yücel KAZANCI-
OĞLU onur konuğumuzdu.  Saygı duruşu ve İstiklal 
Marşımızın okunmasıyla başlayan toplantımızın 
açılış konuşmasını Genel Başkan Yardımcısı Ali 
Rıza KAYAR yaptı. Ardından Genel Başkan Mustafa 
YORULMAZ kürsüye çıktı. Katılımcıları selamlayarak 
konuşmasına başlayan Genel Başkan YORULMAZ:

“Vatanım için, Ha ekmeğini 
aşını yemişim, ha uğruna bir 
kurşun yemişim diyen anla-
yışın kahramanları. Ülkemiz 
ve kamu çalışanları çok sı-

kıntılı bir süreçten geçerken gördük ki; mazlumların 
ve mağdurların haklarını savunmak, Türk milletine, 
Hizmet kolumuzdaki kamu çalışanlarının haklarını 
korumak ve yeni kazanımlar elde etmek Türk Yerel 
Hizmet - Sen’e kalmıştır. Öncelikle devletimizin ve 
ülkemizin güvenliği için Fırat Kalkan, Zeytin dalı 
ve Barış pınar operasyonlarıyla Mehmetciğimizin 
sahada elde ettiği başarıyı ve kararlılığımızı yapılan 

anlaşmada masada da taçlandırarak sınır boyları-
mızın güvenliği sağlanmış, güvenli bölge oluşturu-
larak “ Türk’e kefen biçilemeyeceği” bir kez daha 
cümle aleme gösterilmiştir” Haberin devamı web 
sayfamızdadır.

27 Kasım 2019 Perşembe Günü Kırşehir Beledi-
yesi ile Kırşehir-Kaman Belediyelerini ziyaret 
ettik. Ziyarete Genel Başkanımız Mustafa 
YORULMAZ, Genel Başkan Yardımcılarımız; 
Ali Rıza KAYAR, Mustafa Ali ALGIN, Hüseyin 
ARSLANKÖYLÜ ile Kırıkkale- Kırşehir Şube 
Başkanımız Eyüp ALGÖR katıldı.

Ziyaret kapsamında; Kırşehir-Kaman Beledi-
ye Başkanı Sayın Necati ÇOLAK’a,  Belediye 
Başkan Yardımcısı Sayın Eftal AVŞAR’a, Kaman 
Belediyesi Başkan Danışmanı Sayın Yakup 
EĞRİ’ye, Kırşehir Belediye Başkan Danışmanı 
Mustafa ORMAN’a  üyelerimizin sorunlarını 
ilettik, istişarede bulunduk.

Kırıkkale-Kırşehir Şubemizde Teşkilat Çalışması
28 Kasım Türk Yerel Hizmet-
Sen Mersin Şubede Mersin 
Büyükşehir Belediyesi, MESKİ, 
Tarsus ve Mezitli Belediyele-
rinde çalışan üyelerimiz ile bir 
araya geldik. 
Üyelerimizin sorunlarını 
dinledik, fikir alışverişinde bu-
lunduk. Toplantıya; Türk Yerel 
Hizmet-Sen Genel Başkanı 
Mustafa YORULMAZ, Genel 
Başkan Yardımcıları Ali Rıza 
KAYAR, Mustafa Ali ALGIN, 
Hüseyin ARSLANKÖYLÜ ile 
Mersin Şube Başkanımız 
Mustafa KARAÇOR ve yönetim 
kurulu katıldı. Genel Başkan 

Mustafa YORULMAZIN konuş-
malarının ardından Mersin 
KAMU-SEN avukatlarında 
Mustafa GÖKTAŞ ve Sendika 
Genel Merkezi yönetimi soru-
lara cevap verdiler.

Mersin Şube’de İstişare Toplantısı
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Türkiye Kamu-Sen Genel Başkanı Ön-
der Kahveci ve Konfederasyonumuza 
bağlı sendikaların Genel Başkanları 
İçişleri Bakanı Süleyman Soylu’yu 
makamında ziyaret etti.
TEŞEKKÜR ETTİ
Bakan Soylu’yu ziyaret eden heyetimiz, gündemdeki ko-
nuları masaya yatırdı.  Ziyarette Genel Başkanımız Salih 
Demlir tarafından AFAD Arama Kurtarma Teknisyenle-
rinin nöbet sorunu ve  AFAD il müdürlerinin atanması 
konuları Sayın Bakan’a iletildi. Çalışanların beklentileri 
aktarıldı. Ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile getiren 
İçişleri Bakanı Soylu da kamu çalışanlarının mağdur 
edilmemesi için ellerinden geleni yapmaya hazır olduk-
larını belirterek heyetimize teşekkürlerini sundu.

Genel Başkanımız Salih demir ve Genel 
başkan yardımcımız Etem Yaşar Yılmaz’ın 
katıldığı Genel kurulda bir konuşma yapan 
Genel başkanımız Salih Demir teşkilatımıza 
seslenerek “ Bugün Denizli’de Türk imar-
Sen’in bayrağını eline almak sorumluluğu 
ve zirveyi dikmek zarureti sizlerin omuzla-
rına yüklenmiştir. Denizli şubemiz kurul-
muştur. Yeni dönemde bu bayrağı zirvelere 
dikmek için geceyi gündüzüme katmamız 
lazımdır. “ dedi. 

 
Vakit gayret vakti olduğunu belirten Genel 
Başkanımız Salih Demir  “ Mücadelede 
zafere giden en önemli yolda ihtiyacımız, 
birlik ve beraberliktir. Bunu her ne şart 
olursa olsun muhafaza edip geliştirmek bi-
zim temel sorumluluğumuzdur. Önümüzde-
ki dönem bizim için çetin bir süreçtir. Gelin 
hep beraber bir şanlı mücadele daha vere-
lim. Dosta düşmana Türk İmar-Sen’lilerin 
gücünü gösterelim. Bu temennilerle Denizli 

şubemizin 1. Olağan genel kurulu hepimize 
hayırlı uğurlu olsun diyorum.” Dedi. 

Genel kurulda yapılan seçimlerin ardından 
Denizli Şube Başkanlığına Eren Çeliktaş 
seçildi Şube Yönetimi esi şu isimlerden 
oluştu: Hakan Akyol Hüseyin Utangaç, Rıd-
van Oğuz, Özgür Süzgün, Bülent Demirel, 
İlyas Bulut
Denetleme Kurulu: Canan Coşgun, Hakan 
Kayhan, Yavuz Kurt
Disiplin Kurulu: Mehmet Çakmak, Boğaç 
Fuat Demirel, Kazım Yazır

Denizli Şubemiz 1. Olağan 
Genel Kurulunu Gerçekleştirdi
Yeni kurulan Türk İmar-Sen Denizli Şubemiz 1. Olağan Genel kurulunu gerçekleştirdi.

İçişleri Bakanına Afad Çalışanlarının Sorunlarını İlettik

Sendikamızdan Hukuk Zaferi; 
Tapu’da Rotasyonu Durdurduk

Noterler Birliği’nin tapu satışlarını almaya hazırız 
şeklindeki açıklamasına tepki gösteren 
Türk İmar-Sen Genel Başkanı Salih De-
mir, “Tapu iş ve işlemleri devletin asli 
görevlerindendir. Kritik iş ve işlemler-
dendir. Notere veya bir başka işletme-
ye devredilemez. Noterler Birliği’nin 
hızlı olacak, vergi kaybı yaşanmayacak 
gibi ifadelerde bulunması da son de-
rece talihsizdir. Tapu çalışanları büyük 
bir fedakarlıkla çalışmaktadırlar. Tapu 
Müdürlüklerinde işlemler hızlı ve sis-
tematik bir şekilde yapılmaktadır. Bu 
konuda yapılan teknolojik yatırımlarla 

çok önemli bir mesafe kat edilmiştir. Vergi kaybına 
gelince Türkiye’de vergi 
işlerini noterler yapmıyor. 
Vergi ile ilgili sıkıntıların-
da çözecek yetkililer on-
lar değiller. Tapu harçları 
ile ilgili de zaten hükümet 
bir düzenleme hazırlığı 
içindedir“ dedi.
Tapu işlerinin devri gibi 
düşüncelerin zihinlerden 
çıkarılması gerektiğini 
belirten Salih Demir 
sözlerini şöyle sürdürdü. 

“Kamu hizmetlerinde bütünlük esastır. Tapu satışı 
birinde tapu ve kadastro işleri, ile sicil işleri bir 
kurumda olmaz. 
Sadece bu neden bile tapu işlerinin tapu müdürlükle-
rinde yapılmasını zaruri kılan bir haldir. Devletin asli 
işleri hiçbir yere devredilemez bu nedenle zihinlerden 
bu iş çıkarılmalı. Bu konuda niyeti bozanlar bundan 
vazgeçmelidirler. Devletin görevleri bir para kaynağı 
veya ticarethaneler için gelir kapısı değildir. 
Biz Türk İmar-Sen olarak tapu iş ve işlemlerinin devre-
dilmesi gibi bir düşünceyi veya niyeti kabul edilemez 
buluyoruz. Bunu devredilemez ve devredilmesi dahi 
teklif edilemez olarak görüyoruz. Bu konuda tavrımız 
nettir.”

Açtığımız dava sonucunda Danış-
tay 2. Dairesinin verdiği red kararı 
nedeniyle itirazda bulunmuştuk.
Yaptığımız itirazı görüşen Danıştay 
İdari Dava Daireleri Kurulu verdiği 
kararda kurul kararlarının 7 ve 8. 
Maddelerinin yürütmesinin durdurul-
masına karar verdi.
Kurul kararında  Genel Müdürlükte 
oluşturulan  Yer Değiştirme Kurulu-
nun atanma başvurularını belirtilen 
koşullar yönünden incelemek ve 
başvuruları sonuçlandırmakla görevli 
olup, kurum yönetmeliğinde yer alma-
yan yeni atama koşulları gibi bir görev 
ve yetkisi bulunmadığına dikkat çekildi.
Mahkeme Kurul kararlarının 7 ve 8 
maddelerinin  
“7-) Bölge Müdürlükleri ve Kadastro Müdürlükle-
rinde Mühendis ve Kontrol Mühendisi unvanında 
görev yapan personelden, aynı hizmet alanında 
ve mevcut unvanında 15 yılını tamamlayanların, 
talepleri alınmak suretiyle, hizmet birimlerinin 

değiştirilmesine,
ve 8) İl merkezinde birden 
fazla ilçenin yer aldığı bü-
yükşehirlerde, il merke-
zindeki ilçelerde bulunan 
Tapu Müdürlüklerinde gö-
rev yapan personelden, 
aynı hizmet biriminde 
ve mevcut unvanda 10 
yıl ve daha fazla hizmeti 
bulunanların, talepleri 
alınmak suretiyle aynı 
ilin merkezinde yer 
alan ilçeler içerisinde 
yer değişikliğine tabi 
tutulmasına,”

Genel yönetmeliğinin Kurum yönetmelikleriyle 
düzenlenebileceğini öngördüğü konularda daha 
önce Yer değiştirme yönetmeliğine konu edilme-
miş düzenlemeler olduğu belirtti.
Kurulun sahip olduğu yetkinin kapsamını aşarak 
yönetmelikte düzenlenmesi gereken bir alanı 
düzenlemesinin hukuka aykırı olduğuna hükmedi-

lerek söz konusu 7 ve 8’inci maddelerin yürütmesi-
nin durdurulmasına karar verdi.
Karar ile ilgili bir değerlendirme yapan Türk İmar-
Sen Genel Başkanı Salih Demir Danıştay İdari Dava 
Daireleri Kurulu kararı ile yanlıştan dönüldüğünü 
belirterek “ Yer değiştirme Kurulunun mevzuata 
aykırı düzenlemeleri ile çalışanlar mağdur edil-
mişti. Bizde Türk İmar-sen olarak kazandığımız bu 
davada bunu hukuken ispatlamış olduk.  Çalışan-
ların mağduriyetinin önüne geçmek için yoğun bir 
çaba harcıyoruz. Umarız idareler bu tür yanlışlara 
bir daha girmezler ve çalışanları mağdur etmez-
ler” dedi.

Tapu İş ve İşlemleri Devletin Asli Görevleridir, Devredilemez

Rotasyon öngören Tapu ve Kadastro Genel Müdürlüğü Yer Değiştirme Kurulu Karar-
larının bazı maddelerinin iptali için dava açmıştık.



TÜRKİYE KAMU-SEN GAZETESİ 30 TÜRKİYE KAMU-SEN GAZETESİ 31ARALIK 2019
TÜ

RK
 H

AB
ER

-S
EN

w
w

w
.tu

rk
ha

be
rs

en
.o

rg
.tr

Başkan: Nevzat 
Tüfekçi
Yönetim 
Kurulu: Ümit 
Coşkun, Yakup 
Altınışık, Doğan 
Yener, Arma-
ğan Ünsan 
Mutkan, Gök-
han Gönültaş, 
Atilla Şahin

Türk Habersen Ankara TRT 2 Nolu 
Şubenin Olağan Kongresi Yapıldı

Başkan: Kubilay Cabir
Yönetim Kurulu: Şadi Hastürk, İsmet Yiğit, 
Haşim Saraç,
Fırat İlerisu, Ali Arslan, Kadir Altındal

Türk Habersen Antalya 
Olağan Üstü Kongresi Yapıldı

19 Kasım 2019 tarihinde resmî gazetede yayım-
lanarak yürürlüğe giren PTT A.Ş. de çalıştırılacak 
İHS’li personel hakkında ki yönetmeliğin, Türk 
Haber-Sen olarak Danıştay’a olarak açmış olduğu-
muz dava neticesinde 12. Dairenin verdiği yürüt-
meyi durdurma kararını hatırlatarak, Hukuk’a 
uygun hale getirilmesini talep ettik. Mücadelemiz 
hukukun ve hakkın tecellisine kadar tavizsiz 
devam edecektir.

TÜRK HABER-
SEN’DEN  PTT’YE 
‘HUKUK UYARISI’

PTT NİN HİKAYE YARIŞMASINDA 
TÜRKİYE BİRİNCİSİ EZGİ AK 

TAVANCIYA  HEDİYEMİZİ GENEL 
BAŞKAN YARDIMCISI MUSA 

KARABİNA TAKDİM ETMİŞTİR

ANTALYA PTT BAŞ MÜDÜRLÜĞÜ ZİYARETİ

BURSA PTT BAŞ MÜDÜRÜNÜ  ZİYARET

Türk Haber-Sen Kadın Komisyonu’ndan 
huzurevi ziyaretti

TÜRK HABER-SEN EĞİTİM İSTİŞARE TOPLANTISI

Marmara Eğitim ve 
İstişare Toplantımız

Bursa teşkilatımızla buluştuk




